

Aplikasi myMerlinPulse™
NOTIS PRIVASI APLIKASI MUDAH ALIH
Tarikh Versi: Januari 2024

Abbott, melalui anggota gabungan tempatannya, menyediakan Aplikasi myMerlinPulse™ ("**Aplikasi**") untuk peranti jantung boleh implan yang diperoleh daripada kami (termasuk, jika tersedia, peranti jantung boleh implan Avant™, Neutrino™, Gallant™ dan Entrant™ ("**Peranti**") yang menghantar data ke Rangkaian Penjagaan Pesakit Merlin.net™ ("**Merlin.net**") (secara bersama "**Perkhidmatan**") supaya doktor atau klinik anda boleh memantau dan memprogramkan peranti jantung anda dari jauh dan memberi anda rawatan perubatan. Klinik anda telah menandatangani perjanjian dengan Abbott untuk menyediakan klinik dengan Merlin.net yang menyimpan maklumat tentang peranti jantung dan keadaan jantung anda. Syarikat gabungan Abbott tempatan untuk lokasi utama Klinik anda yang berkaitan dirujuk sebagai "**Abbott**" dalam Dasar Privasi ini dan merupakan penyedia Merlin.net kepada Klinik anda.

Kami komited untuk melindungi maklumat peribadi anda. Notis Privasi ini ("**Notis Privasi**") menerangkan cara kami mengendalikan maklumat peribadi anda bagi Perkhidmatan dan perkara yang kami lakukan untuk menjaga keselamatan maklumat peribadi anda. Kami memahami bahawa terdapat banyak maklumat dalam Notis Privasi ini. Kami ingin menyediakan kepada anda ringkasan pendek dan mudah diakses tentang cara kami mengendalikan, melindungi, mengekalkan, menyimpan dan mendedahkan maklumat peribadi anda. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Perihal Perkhidmatan** dan **+Keselamatan Maklumat Peribadi** dalam Notis Privasi penuh di bawah.

RINGKASAN INI TIDAK KOMPREHENSIF. ANDA PERLU MEMBACA BAHAGIAN YANG BERKAITAN NOTIS PRIVASI DI BAWAH UNTUK MEMAHAMI SEPENUHNYA CARA KAMI MEMPROSES MAKLUMAT PERIBADI ANDA.

Kami menggunakan maklumat peribadi apabila anda menyediakan Aplikasi, yang merangkumi tarikh lahir dan nombor siri peranti anda. Kami menggunakan alamat e-mel atau nombor telefon anda untuk tujuan pengesahan semasa pematanan peranti jantung anda. Aplikasi ini menghantar maklumat daripada peranti anda kepada kami dan jika anda menghubungi khidmat pelanggan, kami akan menyimpan rekod berasingan yang berkaitan dengan permintaan sokongan teknikal anda. Kami juga menggunakan maklumat peribadi yang dimasukkan oleh penyedia penjagaan kesihatan anda ke dalam Merlin.net. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Penggumpalan dan Pemprosesan Maklumat Peribadi Anda** dan **+Peruntukan Khusus Negara** dalam Notis Privasi penuh di bawah.

Kami menggunakan maklumat peribadi untuk: (1) menyediakan Perkhidmatan kepada anda; (2) mematuhi kewajipan undang-undang, termasuk yang berkaitan dengan keselamatan, kualiti dan peningkatan peranti perubatan; dan (3) menjalankan penyelidikan setelah maklumat peribadi dinyahkan, diberikan nama samaran, digabungkan dan/atau diawanamkan, supaya maklumat itu tidak mengenal pasti anda melalui nama. Kami menjalankan penyelidikan untuk memahami cara produk dan perkhidmatan kami digunakan, keberkesanannya serta untuk kajian bukti dunia sebenar. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott**, **+Peranti Perubatan** dan **Keperluan Undang-undang lain**, **+Penyelidikan**, **+Penyimpanan Maklumat Peribadi** dalam Notis Privasi penuh di bawah.

Kami mengehadkan secara ketat pihak yang kami kongsi maklumat peribadi anda dan tidak akan menjual maklumat tersebut kepada pihak ketiga untuk manfaat komersial kami. Kami berkongsi maklumat peribadi dengan syarikat gabungan kami untuk membantu menyokong dan memberikan bantuan teknikal bagi Perkhidmatan, untuk tujuan pematuhan, bagi menjalankan penyelidikan atau untuk menyelesaikan masalah/diagnostik dan analisis yang lebih luas demi mengesan masalah sistemik. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Pendedahan Maklumat Peribadi oleh Kami** dan **+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda** dalam Notis Privasi penuh di bawah.

Apabila lokasi anda memberi anda hak tertentu berkaitan dengan maklumat peribadi anda, kami akan memberi respons kepada permintaan tersebut. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda** dalam Notis Privasi penuh di bawah.

Maklumat peribadi yang berkaitan dengan Perkhidmatan disimpan sama ada pada pelayan di Amerika Syarikat atau di penempatan serantau di Eropah, bergantung pada negara kediaman anda. Untuk maklumat lanjut, lihat **+Penyimpanan Data** dan **+Pemindahan Maklumat Peribadi Rentas Sempadan** dalam Notis Privasi penuh di pautan di bawah. Kami juga mengesyorkan agar anda menyemak **+PERUNTUKAN KHUSUS NEGARA**, kerana mungkin terdapat peruntukan tambahan yang dikenakan, bergantung pada negara kediaman anda.

Sila hubungi dan halakan semua pertanyaan tentang Perkhidmatan tersebut kepada klinik anda terlebih dahulu. Klinik anda ialah 'pengawal' data peribadi anda apabila mereka menyediakan rawatan perubatan kepada anda. Kami merupakan 'pemproses' maklumat peribadi anda bagi pihak mereka untuk menyediakan Perkhidmatan kepada anda dan klinik anda. Jika anda mempunyai apa-apa soalan atau komen yang berkaitan dengan privasi, sila hubungi kami dengan menghantar e-mel kepada kami di privacy@abbott.com. Sekiranya anda berada di Kawasan Ekonomi Eropah, anda boleh menghubungi pegawai perlindungan data Eropah kami atau menghubungi pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda. Butiran hubungan untuk pegawai perlindungan data Eropah Abbott serta maklumat hubungan berguna yang lain, boleh didapati di www.EU-DPO.abbott.com. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Hubungi Kami** dalam Notis Privasi penuh di bawah.

Sekiranya kami mengemas kini Notis Privasi ini dengan perubahan penting, kami akan memberitahu anda melalui e-mel atau Aplikasi apabila anda menggunakan Aplikasi pada kali berikutnya. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Perubahan pada Notis Privasi ini** dalam Notis Privasi penuh di bawah.

Untuk mengakses Notis Privasi lengkap, klik pada pautan untuk wilayah anda:

AS: <https://www.cardiovascular.abbott/us/en/policies/mymerlinpulse-app-privacy.html>

Di luar AS: <https://www.cardiovascular.abbott/int/en/policies/mymerlinpulse-app-privacy.html>

™ Menunjukkan tanda dagangan kumpulan syarikat Abbott.

© 2024 Abbott. Hak cipta terpelihara

myMerlinPulse™
NOTIS PRIVASI APLIKASI MUDAH ALIH
Tarikh Versi: Januari 2024

Abbott, melalui anggota gabungan tempatannya, menyediakan Rangkaian Penjagaan Pesakit Merlin.net™ ("**Merlin.net**"). Klinik anda telah menandatangani perjanjian dengan Abbott untuk menyediakan klinik dengan Merlin.net yang menyimpan maklumat tentang peranti jantung dan keadaan jantung anda. Syarikat gabungan Abbott tempatan untuk lokasi utama Klinik anda yang berkaitan dirujuk sebagai "**Abbott**," "**kita**," dan "**kami**," dalam Dasar Privasi ini dan merupakan penyedia Merlin.net kepada Klinik anda. Abbott menyediakan aplikasi mudah alih myMerlinPulse™ ("**Aplikasi**") (secara bersama, Merlin.net dan Aplikasi tersebut dirujuk sebagai "**Perkhidmatan**").

Kami menyedari akan pentingnya perlindungan dan privasi data serta komited untuk melindungi maklumat peribadi, termasuk maklumat yang berkaitan dengan kesihatan. Notis Privasi ini menerangkan cara maklumat peribadi anda dikumpulkan dan digunakan oleh Abbott semasa anda menggunakan Perkhidmatan.

Sila baca Notis Privasi ini dengan teliti sebelum mendaftar untuk menggunakan Aplikasi ini kerana ini melibatkan pemprosesan, pemindahan dan penyimpanan maklumat peribadi anda, termasuk data berkaitan dengan kesihatan oleh Abbott serta syarikat gabungan tertentu seperti yang dijelaskan di bawah. Ini juga berkenaan dengan pemprosesan maklumat peribadi anda oleh syarikat gabungan kami dan oleh pemproses kami jika diperlukan untuk menangani isu khidmat pelanggan yang berkaitan dengan Perkhidmatan.

Notis Privasi ini tidak berkenaan dengan maklumat peribadi yang diproses atau dikumpul oleh anggota gabungan atau anak syarikat Abbott lain mahupun melalui kaedah lain, seperti laman web Abbott lain, pusat panggilan pelanggan Abbott lain. Penggunaan Merlin.net dan dasar privasi lain oleh doktor anda mungkin berkenaan dengan maklumat peribadi yang diproses atau dikumpulkan melalui kaedah ini.

Dengan mendaftar dan menggunakan Aplikasi ini, anda menerima Notis Privasi ini dan anda:

- mengesahkan bahawa anda mencapai umur sah untuk menerima Notis Privasi ini; dan
- bahawa anda bersetuju sama ada bagi pihak anda sendiri atau bagi pihak individu lain yang anda diberi kuasa untuk menerima Notis Privasi ini secara sah.

DENGAN MENERIMA ATAU BERSETUJU DENGAN NOTIS PRIVASI INI, ANDA MENGESAHKAN SECARA JELAS BAHAWA PENGGUNAAN APLIKASI INI DAN PERKHIDMATAN TERSEBUT OLEH ANDA ADALAH TERTAKLUK PADA NOTIS PRIVASI INI DAN PEMROSESAN SERTA PEMINDAHAN MAKLUMAT PERIBADI, TERMASUK MAKLUMAT YANG BERKAITAN DENGAN KESIHATAN, SEPERTI YANG DITERANGKAN DALAM NOTIS PRIVASI INI. (PERENGGAN INI TIDAK BERKENAAN UNTUK PENGGUNA DI KAWASAN EKONOMI EROPAH ("EEA"), UNITED KINGDOM ("UK") DAN SWITZERLAND. UNTUK MENDAPATKAN MAKLUMAT LANJUT, LIHAT BAHAGIAN RANTAU DI BAWAH).

APABILA DIPERLUKAN DI BAWAH UNDANG-UNDANG NEGARA KEDIAMAN ANDA, TINDAKAN MENKLIK "TERIMA" ATAU "SETUJU" BERMAKNA BAHAWA ANDA MEMBERIKAN PERSETUJUAN JELAS TERHADAP PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN DENGAN KESIHATAN DAN UNTUK MEMINDAHKAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA KE PELAYAN ABBOTT YANG TERLETAK DI AMERIKA SYARIKAT.

PERSETUJUAN ANDA DIBERIKAN ATAS KEHENDAK ANDA SENDIRI DAN ANDA MENGESAHKAN BAHAWA ANDA TIDAK MEMPUNYAI APA-APA KEWAJIPAN UNDANG-UNDANG UNTUK MEMBERIKAN MAKLUMAT PERIBADI KEPADA ABBOTT.

+Mengenai Kami

Abbott ialah pengilang Aplikasi dan peranti jantung boleh implan, termasuk, jika tersedia, peranti jantung boleh implan Avant™, Neutrino™, Gallant™ dan Entrant™ ("**Peranti**") dan Abbott, melalui anggota gabungan tempatannya, ialah penyedia Merlin.net kepada Klinik anda.

Penyedia penjagaan kesihatan anda ialah pengawal data peribadi anda untuk tujuan menyediakan penjagaan perubatan anda. Penyedia penjagaan kesihatan anda bertanggungjawab terhadap cara data sedemikian diproses dan untuk memastikan bahawa maklumat yang dihantar melalui Perkhidmatan mematuhi undang-undang privasi serta perlindungan data yang berkenaan. Rujukan kepada 'pengawal' adalah berdasarkan definisi dalam undang-undang perlindungan data EEA, UK dan Switzerland dan, jika berkenaan, mempunyai erti yang setara dengan istilah yang serupa dalam undang-undang perlindungan data dan privasi di negara lain yang merupakan tempat kediaman anda.

Abbott ialah pengawal maklumat peribadi apabila kami menggunakan maklumat peribadi untuk: (1) menyediakan Perkhidmatan kepada anda; (2) mematuhi kewajipan undang-undang, termasuk yang berkaitan dengan keselamatan, kualiti dan peningkatan peranti perubatan; dan (3) menjalankan penyelidikan berkaitan dengan Perkhidmatan setelah maklumat peribadi dinyahkenal, diberikan nama samaran, digabungkan dan/atau diawanamakan. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, lihat **+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott**.

+Mengenai Perkhidmatan

Merlin.net ialah sistem penjagaan jarak jauh yang menyimpan maklumat yang dihantar daripada Peranti anda melalui Perkhidmatan.

Perkhidmatan ini membolehkan penghantaran automatik maklumat yang dikumpulkan daripada Peranti anda dan dimuat naik melalui Aplikasi ke pangkalan data Abbott yang peribadi dan selamat. Melalui Merlin.net, penyedia penjagaan kesihatan anda dapat menerima kemas kini berkala tentang prestasi dan status Peranti anda dan kesannya terhadap kesihatan anda supaya dapat memantau keadaan anda dari jauh. Perkhidmatan ini membantu penyedia penjagaan kesihatan anda untuk memantau keadaan jantung anda dan/atau mengubah suai rawatan anda tanpa memerlukan anda untuk mengunjungi klinik secara kerap.

Sebelum anda dapat menggunakan Perkhidmatan ini, penyedia penjagaan kesihatan anda mesti mendaftarkan anda di Merlin.net dan anda mesti mempunyai peranti mudah alih yang memenuhi syarat sistem minimum. Setelah anda memasukkan tarikh lahir dan nombor siri Peranti anda dalam Aplikasi, anda mesti memadankan Aplikasi dengan Peranti anda. Sekiranya anda perlu memadankan semula Peranti anda dengan Aplikasi lain selepas pendaftaran kali pertama, anda juga mesti mendapatkan kod pengaktifan, yang boleh anda pilih untuk dihantar ke alamat e-mel atau nombor telefon yang anda berikan kepada penyedia penjagaan kesihatan anda. Sebaik sahaja anda memasukkan kod pengaktifan ini dalam Aplikasi, anda mesti memadankan Peranti anda dengan Aplikasi. Aplikasi akan memberitahu anda sebaik sahaja persediaan selesai. Aplikasi ini akan membuat penghantaran daripada Peranti anda ke Merlin.net, supaya penyedia penjagaan kesihatan anda dapat memantau Peranti anda dari jauh.

Bergantung pada lokasi anda, ejen pusat panggilan kami mungkin menghubungi anda berikutan implan Peranti anda untuk membantu anda menggunakan Aplikasi, ini termasuk menjawab apa-apa pertanyaan yang mungkin anda miliki semasa menggunakan Aplikasi pada peranti mudah alih anda, memadankan Aplikasi dengan peranti mudah alih anda dan menyelesaikan masalah asas mengenai Aplikasi pada peranti mudah alih anda.

+Pengumpulan dan Pemrosesan Maklumat Peribadi Anda

Kategori maklumat peribadi anda yang berikut diproses semasa anda menggunakan Aplikasi ini:

- nombor siri Peranti anda dan tarikh lahir anda;
- alamat e-mel dan/atau nombor telefon anda supaya kami dapat menghantar kod pengaktifan kepada anda;
- maklumat hari, bulan dan masa dihantar daripada Peranti anda ke Merlin.net;
- maklumat tentang nama dan nombor model Peranti anda;
- maklumat yang berkaitan dengan tetapan, parameter dan diagnostik daripada Peranti anda untuk tujuan penghantaran ke Merlin.net untuk disemak oleh penyedia penjagaan kesihatan anda.
- laporan berkala yang menunjukkan cara Peranti anda berinteraksi dengan Aplikasi dan cara Aplikasi berinteraksi dengan pelayan Abbott sejak laporan terakhir;
- maklumat mengenai prestasi Aplikasi, termasuk laporan kerosakan; dan
- laporan log berkala yang mencatat aktiviti Aplikasi sejak laporan penyelenggaraan terakhir.

Aplikasi ini menghubungkan dan menghantar data daripada Peranti anda ke Merlin.net. Perkhidmatan yang berkaitan dengan Merlin.net menggunakan maklumat peribadi tambahan, termasuk data berkaitan dengan kesihatan yang dimasukkan oleh penyedia penjagaan kesihatan anda semasa membuat profil pesakit Merlin.net untuk anda. Maklumat peribadi itu mungkin termasuk nombor telefon atau e-mel, model dan nombor siri Peranti anda serta medan tidak wajib yang lain, termasuk jantina, bangsa, bahasa pilihan, komen klinikal dan kefungsi Peranti anda, tarikh rawatan serta penghantaran, maklumat tentang keadaan anda, nombor pesakit yang diberikan oleh klinik atau pengecam pesakit lain. Penyedia penjagaan kesihatan anda juga boleh memasukkan maklumat hubungan kecemasan untuk anda, termasuk nama, nombor telefon dan alamat mereka. Anda boleh memilih sama ada untuk memberikan kenalan kecemasan atau tidak dan untuk berbuat demikian, anda mesti telah menerima kebenaran kenalan kecemasan anda untuk memberikan maklumat mereka bagi tujuan menjadi kenalan kecemasan anda. Abbott mungkin perlu mengakses maklumat peribadi ini untuk menyokong dan mengekalkan Perkhidmatan.

+Penggunaan Maklumat Anda oleh Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda

Penyedia penjagaan kesihatan anda akan mengumpulkan maklumat peribadi anda sebagai sebahagian daripada rawatan perubatan anda dan akan memasukkan maklumat anda ke Merlin.net. Penyedia penjagaan kesihatan anda menggunakan Perkhidmatan untuk membantu memantau Peranti dan ritma jantung anda. Perkhidmatan ini akan memberi penyedia penjagaan kesihatan anda jenis maklumat yang mungkin menyebabkan mereka melaraskan Peranti anda atau meminta anda supaya menghadiri janji temu.

Penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda memproses maklumat peribadi anda untuk tujuan berikut:

- untuk menyediakan rawatan perubatan, termasuk rawatan perubatan yang berterusan dengan memantau dan melaraskan Peranti anda serta ritma jantung anda untuk membantu mereka menyediakan rawatan perubatan kepada anda;
- untuk memberi Abbott akses kepada maklumat peribadi anda bagi memberikan sokongan teknikal untuk Perkhidmatan, termasuk untuk menerima sokongan teknikal dan klinikal, seperti bantuan untuk menyahpepijat, menaik taraf atau menyelesaikan masalah Perkhidmatan atau mentafsirkan data; dan
- jika diperlukan di bawah undang-undang yang berkenaan.

+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda

Kami memproses maklumat peribadi anda sebagai pemproses bagi pihak penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Pemprosesan sedemikian adalah atas arahan penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda dan berkaitan dengan tujuan berikut:

- menyediakan Perkhidmatan untuk penyedia penjagaan kesihatan anda bagi memantau Peranti dan ritma jantung anda;
- menyediakan sokongan teknikal dan klinikal kepada penyedia penjagaan kesihatan anda, seperti bantuan dalam proses penyahpejatan, peningkatan atau penyelesaian masalah; atau
- jika dibenarkan oleh penyedia penjagaan kesihatan anda, mendapatkan akses kepada maklumat kesihatan anda untuk membantu mereka mentafsirkan data yang dihantar daripada Peranti anda.

Bergantung pada lokasi anda, kami mungkin memberikan perkhidmatan sokongan kepada penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda dari lokasi di: Sweden; lokasi Eropah yang lain, terutamanya jika kami mempunyai operasi di negara kediaman anda; atau pusat sokongan kami yang lain, yang terletak di Amerika Syarikat, Costa Rica dan/atau Malaysia. Kami juga boleh menggunakan pihak ketiga lain untuk memberikan sokongan teknikal atau klinikal kepada penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Apabila kami menggunakan mana-mana pihak ketiga untuk membantu kami menyediakan Perkhidmatan sokongan kepada penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda, kami menyediakan langkah-langkah yang mencukupi untuk menjaga kerahsiaan, integriti dan keselamatan maklumat peribadi anda.

Rujukan kepada 'pemproses' adalah berdasarkan pada definisi dalam undang-undang perlindungan data EEA, UK dan Switzerland dan, jika berkenaan, mempunyai erti yang setara dengan istilah yang serupa pada undang-undang perlindungan data dan privasi di negara lain tempat kediaman anda.

+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott

Abbott memproses maklumat peribadi anda, termasuk maklumat peribadi yang berkaitan dengan kesihatan anda, sebagai pengawal untuk tujuan berikut:

- untuk menyediakan kepada anda Perkhidmatan mengikut Perjanjian Lesen Pengguna Akhir Aplikasi;
- untuk menyimpan rekod perhubungan anda dengan Abbott semasa anda menghubungi Abbott secara langsung mengenai Perkhidmatan;
- untuk menyediakan Perkhidmatan kepada penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda, termasuk sokongan pelanggan yang berkaitan dengan Peranti anda;
- jika diperlukan di bawah undang-undang yang berkenaan yang mengawal penggunaan dan pengelasan peranti perubatan, termasuk untuk tujuan pengawasan pascapasaran peranti perubatan, pengurusan kualiti, termasuk pembangunan dan peningkatan produk, keselamatan, prestasi dan kewaspadaan;
- jika perlu untuk mewujudkan, menggunakan atau mempertahankan tuntutan undang-undang; dan
- sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang yang berkenaan.

Semasa penyedia penjagaan kesihatan anda membuat profil pesakit di Merlin.net untuk anda dan jika diperlukan di bawah undang-undang yang berkenaan, anda memberikan persetujuan jelas anda untuk Abbott menyahkenal, menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamkan maklumat peribadi anda untuk menjalankan penyelidikan. Untuk mendapatkan maklumat lanjut, sila lihat bahagian **+Penyelidikan**.

Selain pemrosesan di atas, Abbott hanya boleh menggunakan data anda untuk tujuan lain sekiranya anda telah membenarkan Abbott berbuat demikian. Sila lihat borang Persetujuan Penggunaan Data Merlin yang berkaitan dengan tujuan ini.

Rujukan kepada 'pengawal' adalah berdasarkan definisi dalam undang-undang perlindungan data EEA, UK dan Switzerland dan, jika berkenaan, mempunyai erti yang setara dengan istilah yang serupa dalam undang-undang perlindungan data dan privasi di negara lain yang merupakan tempat kediaman anda.

+Penyimpanan Data

Kami menerima data yang dihantar oleh Aplikasi dan Peranti sebelum disimpan. Maklumat peribadi disimpan sama ada di premis di Amerika Syarikat atau di penempatan serantau di Eropah, bergantung pada lokasi penyedia penjagaan kesihatan anda. Jika penyedia penjagaan kesihatan anda terletak di Amerika Syarikat atau di negara di luar EEA, UK atau Switzerland, maklumat peribadi akan disimpan pada pelayan di Amerika Syarikat. Untuk negara EEA, UK dan Switzerland, maklumat peribadi akan disimpan sama ada dalam penempatan serantau di EU (jika penyedia penjagaan kesihatan anda telah bersetuju untuk menyimpan maklumat dalam penempatan ini) atau pada pelayan di Amerika Syarikat.

Mulai suku ketiga 2023 untuk penyedia penjagaan kesihatan di EEA, UK dan Switzerland yang telah memilih untuk menyimpan data peribadi dalam penempatan serantau EU, Abbott menggunakan Microsoft Azure untuk mengehos maklumat yang dihantar daripada Peranti anda melalui Aplikasi ini dan, jika penyedia penjagaan kesihatan anda terletak di negara ahli EEA, Switzerland atau UK, Aplikasi akan menghantar maklumat peribadi anda ke pelayan dalam wilayah EU. Bagi pengguna Perancis, Microsoft Azure diperakui oleh agensi Perancis untuk kesihatan digital, Agence du Numérique Santé untuk mengehos maklumat berkaitan dengan kesihatan. Maklumat peribadi yang dihantar ke Merlin.net mungkin dihoskan di negara yang paling hampir dengan lokasi negara penyedia penjagaan kesihatan anda atau menurut keperluan penyimpanan data dan privasi lokasi penyedia penjagaan kesihatan anda.

Apabila maklumat peribadi anda dihantar dan dihoskan di pelayan Merlin.net yang beroperasi di negara selain lokasi negara penyedia penjagaan kesihatan anda atau negara kediaman anda, ia mungkin tertakluk pada undang-undang negara yang mengehos maklumat tersebut, yang mungkin tidak setara dengan undang-undang negara penyedia penjagaan kesihatan anda atau negara kediaman anda. Abbott telah melaksanakan langkah dan kawalan keselamatan yang sesuai untuk melindungi maklumat peribadi anda. Untuk mendapatkan maklumat lanjut tentang lokasi pelayan global kami dan pelayan yang maklumat peribadi, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan anda disimpan, sila hubungi penyedia penjagaan kesihatan anda.

Lihat juga **+Keselamatan Maklumat Peribadi** dan **+Pemindahan Maklumat Peribadi Rentas Sempadan**.

+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain

Abbott mungkin menggunakan maklumat peribadi jika diperlukan secara sah dan jika dapat dilakukan, kami akan menyahkenal, menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamakan maklumat untuk mematuhi kewajipan undang-undang kami sebagai pengilang peranti perubatan. Maklumat ini disimpan dengan selamat oleh Abbott dan tidak akan digunakan untuk mengenal pasti anda secara individu melalui nama atau alamat e-mel anda, kecuali jika kami mempunyai kewajipan undang-undang untuk memasukkan maklumat ini. Sekiranya penggunaan maklumat peribadi sedemikian tertakluk pada keperluan undang-undang, kami tidak memerlukan persetujuan.

Keperluan undang-undang yang akan digunakan oleh Abbott untuk maklumat ini adalah:

- untuk memastikan keselamatan berterusan Peranti dan apa-apa perkembangan masa depan;
- untuk memantau dan meningkatkan kualiti, keselamatan serta keberkesanan peranti dan sistem perubatan;
- untuk mengesahkan peningkatan serta memastikan Merlin.net dan/atau aplikasi mudah alih yang berkaitan selamat dan terjamin;
- untuk melakukan analisis yang lebih luas bagi mengesan masalah sistemik untuk kepentingan awam dalam bidang kesihatan awam.

- untuk menyelidik, membangunkan dan menguji alat perubatan, termasuk ciri serta fungsi baharu dan sedia ada serta untuk menguji dan memperbaiki Merlin.net dan/atau aplikasi mudah alih yang berkaitan untuk pembangunan produk; dan
- jika diperlukan di bawah undang-undang, termasuk untuk memberikan maklum balas kepada badan kawal selia, badan penguatkuasaan undang-undang, pihak berkuasa kerajaan yang kompeten, untuk menangani keselamatan kebangsaan atau wabak, proses kehakiman, perintah mahkamah, permintaan kerajaan atau proses undang-undang yang diserahkan kepada kami atau untuk melindungi keselamatan, hak atau harta pelanggan kami, orang awam, Abbott atau pihak lain, dan untuk menggunakan, menetapkan atau mempertahankan hak undang-undang Abbott atau jika kami percaya perlu menyasat, mencegah atau mengambil tindakan mengenai kegiatan haram, penipuan yang disyaki, situasi yang melibatkan potensi ancaman terhadap keselamatan seseorang, pelanggaran Notis Privasi ini atau sebagai bukti dalam proses litigasi yang melibatkan kami.

Kami menggunakan istilah 'menyahkenal' dan 'menggunakan nama samaran' secara saling boleh tukar. Undang-undang mudah alih insurans kesihatan AS (HIPAA) menerangkan maklumat yang dinyahkenal sebagai maklumat yang 'tidak ada asas yang munasabah untuk dipercayai bahawa maklumat tersebut dapat digunakan untuk mengenal pasti seseorang individu'. Peraturan Perlindungan Data Umum EU (2016/679) (GDPR) mentakrifkan 'nama samaran' sebagai 'pemprosesan data peribadi sedemikian rupa sehingga data peribadi tidak lagi dapat dikaitkan dengan subjek data tertentu tanpa menggunakan maklumat tambahan'. Data yang diawanamakan ialah maklumat yang tidak berkaitan dengan seseorang individu dan tidak dapat digunakan untuk mengenal pasti individu, serta data jenis ini biasanya berada di luar undang-undang perlindungan data dan privasi.

Untuk mendapatkan maklumat lanjut tentang GDPR, sila lihat **+EEA, UK, Kepulauan Cayman, Switzerland dan Thailand** di bawah.

+Penyelidikan

Sekiranya diperlukan di bawah undang-undang yang berkenaan, Abbott meminta persetujuan jelas anda untuk membolehkan kami menyahkenal atau menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamakan maklumat peribadi anda untuk menjalankan penyelidikan bagi tujuan yang terhad.

Jika set data digunakan untuk tujuan penyelidikan, data itu tidak akan disertakan dengan nama, alamat, nombor telefon atau alamat e-mel anda. Kami mengambil langkah untuk memastikan bahawa tiada asas yang munasabah, bagi data yang dinyahkenal atau diberikan nama samaran itu dapat digunakan untuk mengenal pasti anda secara individu. Data yang digunakan dalam penyelidikan mungkin termasuk model dan nombor siri Peranti, selang antara tarikh implan dan tarikh lawatan berikutnya, tarikh implan dan demografi seperti tempat tinggal dan usia.

Kami menjalankan penyelidikan menggunakan data yang dinyahkenal atau diberikan nama samaran atau data yang digabungkan, statistik dan/atau diawanamakan untuk tujuan berikut:

- untuk meningkatkan kualiti, keselamatan serta keberkesanan peranti dan sistem jantung serta perubatan kami dan untuk membenarkan pembangunan rawatan yang inovatif dan berkesan bagi keadaan yang berkaitan dengan jantung demi kepentingan kesihatan awam;
- untuk menjalankan penyelidikan, untuk tujuan statistik dan analisis serta untuk mendedahkan kepada penyelidik pihak ketiga, entiti atau profesional penjagaan kesihatan atau pihak berkuasa kesihatan awam;
- untuk menilai keberkesanan Perkhidmatan dan cara penyediaan serta penggunaannya;
- untuk mengesahkan fungsi dan peningkatan Perkhidmatan, termasuk memantau serta meningkatkan keselamatan dan jaminan perkhidmatan tersebut;
- untuk menyelidik, membangunkan dan menguji peranti perubatan, termasuk ciri serta fungsi baharu dan sedia ada di samping untuk menguji dan meningkatkan Perkhidmatan serta peranti perubatan kami bagi tujuan pembangunan produk, analisis data, statistik dan tinjauan; dan
- untuk kepentingan awam dalam bidang kesihatan awam, termasuk apabila Perkhidmatan dan peranti perubatan itu layak mendapat pembayaran balik perubatan atau berhak menerima perlindungan sosial, insurans atau pembiayaan awam.

Sekiranya anda diminta memberikan persetujuan untuk pemprosesan maklumat peribadi, anda boleh menarik balik persetujuan tersebut pada bila-bila masa dengan menghubungi kami. Apa-apa penarikan balik persetujuan tidak akan mempengaruhi kesahihan pemprosesan berdasarkan persetujuan anda sebelum penarikan balik itu. Harap maklum juga bahawa apabila anda menarik balik persetujuan, Abbott hanya akan berhenti memproses maklumat peribadi anda yang berkaitan dengan penarikan balik persetujuan itu. Abbott masih akan memproses maklumat peribadi apabila ia berada di bawah kewajipan kontrak untuk berbuat demikian dengan penyedia penjagaan kesihatan anda atau kewajipan undang-undang lain untuk berbuat demikian, seperti yang diterangkan dalam **+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain**.

Sekiranya anda diminta untuk mengambil bahagian dalam percubaan klinikal dan jika diwajibkan oleh undang-undang yang berkenaan, anda akan diminta untuk memberikan persetujuan termaklum yang berasingan kepada tapak penyelidikan sebelum menyertai apa-apa percubaan seumpama itu dan penyertaan anda adalah secara sukarela sepenuhnya. Penyelidikan dalam bahagian ini tidak berkaitan dengan penyertaan dalam percubaan klinikal. Untuk mendapatkan maklumat lanjut tentang HIPAA, sila lihat **+Amerika Syarikat** di bawah untuk mendapatkan butiran yang selanjutnya. Untuk mendapatkan maklumat lanjut tentang GDPR, sila lihat **+EEA, UK, Kepulauan Cayman, Switzerland dan Thailand** di bawah.

+Penyimpanan Maklumat Peribadi

Maklumat yang dikumpulkan daripada Peranti anda akan disimpan selama tempoh maksimum tujuh (7) tahun dari tarikh penghantaran terakhir anda (iaitu, tarikh terakhir anda menggunakan Peranti anda dan/atau Aplikasi), kecuali sebagaimana yang dikehendaki di bawah undang-undang.

Bahagian **+Memadamkan Maklumat Anda daripada Merlin.net** menerangkan cara anda boleh membuat pengaturan untuk penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda memadamkan maklumat anda daripada Merlin.net Patient Care Network.

+Pendedahan Maklumat Peribadi oleh Kami

Kami mungkin berkongsi maklumat peribadi anda seperti berikut:

- Kami berkongsi maklumat peribadi dengan pembekal pihak ketiga semata-mata untuk menyediakan, menyelenggara, mengehos dan menyokong Perkhidmatan. Bergantung pada lokasi penyedia penjagaan kesihatan anda, Abbott mungkin menggunakan Microsoft Azure untuk menerima penghantaran data daripada Peranti anda apabila menggunakan Perkhidmatan. Jika kami memberikan maklumat peribadi anda kepada pembekal pihak ketiga untuk membantu kami dalam penyediaan Perkhidmatan, mereka perlu menjaga kerahsiaan dan keselamatan maklumat peribadi anda serta menggunakan maklumat peribadi anda setakat yang diperlukan.
- Apabila mungkin, Abbott menggunakan penyedia perkhidmatan pihak ketiga untuk melaporkan ralat sistem supaya kami dapat menyokong serta menambah baik Perkhidmatan dan dalam keadaan seperti itu, maklumat yang dihantar kepada pihak ketiga tersebut tidak akan melibatkan penggunaan maklumat peribadi anda.
- Android memerlukan pemberian izin perkhidmatan lokasi untuk menghubungkan aplikasi dengan peranti Bluetooth^{®1}. Perkhidmatan lokasi Google merangkumi ciri yang mengumpul data lokasi tepat pengguna, termasuk isyarat GPS, sensor peranti, titik akses Wi-Fi dan ID menara sel. Maklumat ini akan dikumpul oleh Google jika pengguna memberikan akses kepada lokasinya. Untuk mendapatkan maklumat tentang amalan privasi Google berkaitan dengan data ini, sila lihat tapak web sokongan Android. Kami tidak akan menggunakan maklumat peribadi anda yang diperoleh daripada perkhidmatan lokasi Google.
- Kami tidak akan menjual atau melesenkan maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga kecuali yang berkaitan dengan penjualan, penggabungan atau pemindahan barisan produk atau divisyen, supaya pembeli dapat terus menyediakan Perkhidmatan kepada anda. Untuk mengelakkan keraguan, kami tidak akan sama sekali menjual maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga bagi tujuan komersial.

- Kami mungkin berkongsi maklumat yang dinyahkenal, diberikan nama samaran, digabungkan dan/atau diawanamakan dengan sekutu kami, penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda, penyelidik pihak ketiga dan pihak berkuasa kesihatan kebangsaan atau syarikat insurans untuk menunjukkan keberkesanan Perkhidmatan atau sebagaimana yang diperlukan untuk pembayaran balik perubatan. Maklumat ini tidak akan digunakan untuk mengenal pasti anda secara individu.
- Kami berhak mendedahkan maklumat peribadi anda untuk memberikan maklum balas kepada permintaan maklumat yang dibenarkan daripada pihak berkuasa kerajaan, untuk menangani situasi keselamatan kebangsaan atau apabila diperlukan di bawah undang-undang. Selain itu, jika diizinkan atau diperlukan di bawah undang-undang, kami juga mungkin mendedahkan maklumat yang kami kumpulkan daripada anda yang kami percaya perlu untuk menyiasat, mencegah atau mengambil tindakan mengenai kegiatan haram, penipuan yang disyaki, situasi yang melibatkan potensi ancaman terhadap keselamatan seseorang, pelanggaran Notis Privasi ini atau sebagai bukti dalam litigasi yang melibatkan kami. Maklumat peribadi anda mungkin tertakluk pada undang-undang asing dan mungkin diakses oleh kerajaan, mahkamah, penguatkuasaan undang-undang dan agensi kawal selia asing.

+Keselamatan Maklumat Peribadi

Abbott telah melaksanakan kawalan keselamatan yang sesuai dalam Perkhidmatan untuk melindungi maklumat peribadi anda daripada kemusnahan secara tidak disengajakan atau menyalahi undang-undang, kehilangan, perubahan, pendedahan atau akses yang tidak disengajakan.

Maklumat yang diterima daripada Peranti anda disulitkan sebelum penghantaran untuk memastikan bahawa maklumat itu akan tetap selamat dan sulit. Perkhidmatan termasuk pelbagai langkah keselamatan untuk meningkatkan keselamatan profil pesakit anda dan untuk mencegah akses tanpa kebenaran atau pendedahan maklumat peribadi anda. Hanya mereka yang diberi kuasa oleh penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda, termasuk kakitangan mereka yang dibenarkan, akan mempunyai akses kepada profil pesakit anda dan hanya melalui ID serta kata laluan yang unik. Abbott telah melaksanakan pelbagai kawalan keselamatan dan akses untuk memastikan bahawa hanya orang yang diberi kuasa dalam Abbott dapat mengakses data yang diberikan nama samaran, digabungkan dan dinyahkenal.

Kami menggunakan teknologi wayarles Bluetooth^{®1} 4.0 atau lebih tinggi untuk menghantar set maklumat peribadi yang berbeza antara peranti perubatan dan peranti iOS atau Android. Apa-apa maklumat yang berkaitan dengan ukuran yang diambil daripada Peranti anda dihantar melalui teknologi Bluetooth.

Harap maklum bahawa Perkhidmatan mungkin tidak tersedia semasa tempoh penyelenggaraan rutin.

+Pemindahan Maklumat Peribadi Rentas Sempadan

Bergantung pada lokasi klinik anda, maklumat yang dikumpulkan melalui Perkhidmatan mungkin dipindahkan ke dan disimpan di Amerika Syarikat. Undang-undang perlindungan data USA mungkin tidak menawarkan perlindungan maklumat peribadi yang setara dengan undang-undang EEA, UK, Switzerland atau negara kediaman anda. Jika anda berada di EEA, UK atau Switzerland dan data anda disimpan di AS, penyedia penjagaan kesihatan anda dan Abbott sepatutnya menandatangani fasal kontrak standard yang diluluskan oleh Suruhanjaya Eropah, dan untuk UK, Adendum UK bagi pemindahan antarabangsa. Anda diminta untuk memberikan persetujuan secara jelas ke atas pemindahan maklumat peribadi anda ke pelayan Abbott di Amerika Syarikat.

Jika anda menghubungi kami secara terus dan meminta sokongan teknikal, maklumat peribadi anda (termasuk data berkaitan dengan kesihatan) mungkin boleh diakses oleh pasukan penjagaan jauh kami di Amerika Syarikat, Sweden (atau lokasi Eropah lain), Costa Rica dan/atau Malaysia. Pemindahan data antara syarikat Abbott ditadbir di bawah perjanjian pemindahan data yang memberikan perlindungan yang mencukupi untuk melindungi maklumat peribadi.

Kami juga merujuk anda kepada **+PERUNTUKAN KHUSUS NEGARA**, untuk peruntukan tambahan yang terpakai bagi pemindahan maklumat peribadi antarabangsa, bergantung pada negara kediaman anda.

DENGAN MENGGUNAKAN APLIKASI INI DAN DENGAN MENGESAHKAN NOTIS PRIVASI SERTA PERSETUJUAN INI, KAMI MEMAKLUMKAN KEPADA ANDA TENTANG PEMINDAHAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA KE AMERIKA SYARIKAT, SWEDEN (ATAU LOKASI EROPAH LAIN), COSTA RICA DAN/ATAU MALAYSIA DAN AKSES MAKLUMAT PERIBADI ANDA, TERMASUK MAKLUMAT YANG BERKAITAN DENGAN KESIHATAN, YANG MUNGKIN DIPERLUKAN DALAM KEADAAN YANG LUAR BIASA UNTUK MEMBALAS APA-APA PERMINTAAN SOKONGAN YANG ANDA ATAU DOKTOR ANDA BUAT. NEGARA-NEGARA INI MUNGKIN TIDAK MENAWARKAN TAHAP PERLINDUNGAN YANG SETARA BAGI MAKLUMAT PERIBADI ANDA APABILA DIBANDINGKAN DENGAN UNDANG-UNDANG PERLINDUNGAN DATA ATAU UNDANG-UNDANG PRIVASI TEMPAT KEDIAMAN ANDA.

+Cara Abbott Menghantar Bahan Pemasaran dan Bahan Lain

Kami tidak akan menghantar iklan atau maklumat berkaitan dengan pemasaran secara sengaja, melainkan anda memilih untuk menerima jenis komunikasi ini daripada kami berhubung dengan produk dan perkhidmatan kami yang lain.

Abbott mahupun sekutu atau pemberi lesennya tidak akan menghantar iklan atau maklumat berkaitan dengan pemasaran secara sengaja kepada kanak-kanak.

Kami tidak menjual maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga untuk pemasaran langsung.

Harap maklum bahawa kami mungkin akan menghantar kepada anda maklumat bukan pemasaran yang berkaitan dengan kemas kini Aplikasi dan perkhidmatan yang diperlukan atau masalah yang berkaitan dengan keselamatan produk.

+Cara Abbott Melindungi Privasi Kanak-Kanak

Kanak-kanak boleh didaftarkan dalam Merlin.net oleh penyedia penjagaan kesihatan atau klinik. Pada bila-bila masa, ibu bapa/penjaga boleh menghentikan pengumpulan maklumat peribadi anak, termasuk maklumat yang berkaitan dengan kesihatan, dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik dan meminta agar akaun tersebut dipadamkan. Tindakan ini akan memadamkan akaun Merlin.net yang dikaitkan dengan kanak-kanak tersebut, tetapi kami akan mengekalkan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda

Untuk melaksanakan apa-apa hak perlindungan data atau privasi, anda harus menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda pada mula-mulanya. Kami tidak dapat membetulkan atau meminda bacaan daripada Peranti anda yang telah dimuat naik.

Bergantung pada tempat kediaman anda, anda mungkin berhak: (a) mengakses maklumat peribadi yang kami simpan mengenai anda; (b) meminta kami membetulkan apa-apa maklumat peribadi yang tidak tepat yang kami simpan mengenai anda; (c) memadamkan apa-apa maklumat peribadi yang kami simpan mengenai anda; (d) menghadkan pemprosesan maklumat peribadi yang kami simpan mengenai anda; (e) membantah pemprosesan maklumat peribadi yang kami simpan mengenai anda; dan/atau (f) menerima apa-apa maklumat peribadi yang telah anda berikan kepada kami berdasarkan persetujuan anda dalam format boleh dibaca mesin yang berstruktur dan biasa digunakan atau menghantar maklumat peribadi tersebut kepada syarikat lain. Harap maklum bahawa Abbott tidak diperlukan di bawah undang-undang untuk menggunakan atau mengekalkan sistem yang serasi dari segi teknikal dengan syarikat lain. Abbott mungkin tidak dapat menghantar maklumat peribadi anda terus kepada syarikat lain.

Kanak-kanak juga berhak mengakses maklumat peribadi yang disimpan mengenai mereka. Apabila kami menerima permintaan untuk mengakses maklumat peribadi kanak-kanak daripada ibu bapa/penjaga kanak-kanak tersebut, kami mungkin akan memberikan maklum balas terus kepada ibu bapa/penjaga kanak-kanak tersebut atau mengesyorkan supaya mereka menghubungi doktor atau klinik anak mereka. Kami akan sentiasa berusaha untuk mengesahkan identiti orang yang cuba mendapatkan akses kepada maklumat kanak-kanak, sama ada daripada kanak-kanak itu sendiri atau daripada ibu bapa atau penjaga.

Untuk meminta pelaksanaan hak ini, sila hubungi pada mula-mulanya, penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda sebagai pengawal maklumat peribadi anda untuk tujuan menyediakan penjagaan perubatan kepada anda. Anda boleh menghubungi kami yang merupakan pengawal maklumat peribadi anda dengan menggunakan kaedah yang dinyatakan dalam bahagian yang bertajuk **+Hubungi Kami**.

+Memadamkan Maklumat Anda daripada Merlin.net

Sekiranya anda telah diimplan dengan Peranti, satu-satunya cara penyedia penjagaan kesihatan anda dapat memantau anda adalah melalui Merlin.net. Oleh itu, jika anda memilih untuk tidak mendaftar di Merlin.net, ini akan menjejaskan keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda untuk memantau keadaan anda serta melaraskan tetapan pada Peranti anda dan mungkin menjejaskan keupayaan mereka untuk merawat anda.

Sekiranya anda ingin memadamkan maklumat anda daripada Merlin.net, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Sekiranya anda meminta pemadaman maklumat anda daripada Merlin.net dan masih menggunakan Peranti anda, penyedia penjagaan kesihatan anda tidak dapat memantau ritma jantung anda secara jauh. Harap maklum bahawa jika penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda memadamkan maklumat anda di Merlin.net, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan serta dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

+Hubungi Kami

Sekiranya anda mempunyai pertanyaan, kebimbangan atau aduan tentang pemprosesan maklumat peribadi anda untuk tujuan penjagaan perubatan anda atau ingin menggunakan hak perlindungan data anda, sila hubungi terus penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda.

Sekiranya anda mempunyai pertanyaan, komen atau aduan mengenai amalan privasi kami, sila hubungi kami dengan mengklik pautan "Hubungi Kami" melalui salah satu daripada laman web kami atau hantar e-mel kepada kami di privacy@abbott.com. Sebagai alternatif, anda boleh menulis kepada kami di:

U/P.: Privacy Officer, Abbott, One St. Jude Medical Drive, St. Paul, MN 55117, USA

Untuk pengguna EEA, UK dan Switzerland, lihat juga di bawah, bahagian rantau anda untuk mendapatkan butiran hubungan tambahan.

Untuk Pengguna di Brazil: Sekiranya anda mempunyai pertanyaan, komen atau aduan tentang amalan privasi kami atau jika anda ingin menggunakan apa-apa hak anda yang dinyatakan dalam bahagian **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda**, sila hubungi kami dengan mengklik pautan "Hubungi Kami" di salah satu daripada laman web kami atau dengan menghantar e-mel kepada DPO tempatan kami, Juliana Ruggiero, di privacybrasil@abbott.com. Sebagai alternatif, anda boleh menulis kepada kami di:

U/P.: Juliana Ruggiero Privacy Officer
Laboratórios do Brasil Ltda.
Rua Michigan 735, São Paulo/SP
CEP: 04566-905

Dalam semua komunikasi kepada kami, sila sertakan alamat e-mel yang digunakan untuk mendaftar Aplikasi ini dan penjelasan terperinci tentang permintaan anda.

+Perubahan pada Notis Privasi ini

Notis Privasi ini disemak secara berkala. Sekiranya kami membuat perubahan penting pada amalan privasi kami, versi Notis Privasi yang dikemas kini ini akan mencerminkan perubahan tersebut. Anda akan diberitahu mengenai kemas kini Notis Privasi ini melalui e-mel atau Aplikasi apabila anda menggunakan Aplikasi pada kali berikutnya.

Tanpa menjejaskan hak anda di bawah undang-undang yang berkenaan, kami berhak mengemas kini dan meminda Notis Privasi ini tanpa notis terlebih dahulu untuk mencerminkan kemajuan teknologi, perubahan undang-undang serta kawal selia dan amalan perniagaan baik setakat tidak mengubah amalan privasi seperti yang dinyatakan dalam Notis Privasi ini.

+PERUNTUKAN KHUSUS NEGARA

+Algeria, Armenia, Chile, Republic Dominica, Colombia, Libya, Maghribi, Pakistan, Panama, Paraguay, Arab Saudi, Trinidad & Tobago dan Tunisia

Persetujuan anda diperlukan untuk Abbott memproses maklumat peribadi anda secara umum. Dengan menerima terma Notis Privasi ini, anda dianggap telah memberikan persetujuan terhadap pemrosesan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan di dalam ini. Jika anda ingin **memadam akaun Merlin.net anda**, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Harap maklum bahawa jika anda memadamkan akaun anda, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu mengekalkan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda.

+Argentina

Agensi Akses Maklumat Awam, dalam kapasitinya sebagai badan pengawas Akta No. 25.326, memiliki bidang kuasa ke atas semua tuduhan dan aduan yang dibuat oleh mereka yang terjejas dalam hak mereka bagi pelanggaran terhadap peraturan yang berkuat kuasa, yang merujuk pada perlindungan maklumat peribadi.

+Australia

Sekiranya anda ingin membuat aduan mengenai pelanggaran Akta Privasi, Prinsip Privasi Australia ("APPs") atau kod privasi yang berkenaan dengan kami atau jika anda mempunyai apa-apa pertanyaan atau kebimbangan mengenai Notis Privasi kami atau cara kami mengendalikan maklumat peribadi anda, sila hubungi kami menggunakan butiran di atas dan kami akan mengambil langkah yang munasabah untuk menyasat serta memberikan maklum balas kepada anda.

Sekiranya selepas proses ini, anda tidak berpuas hati dengan respons kami, anda boleh menyerahkan aduan kepada Pejabat Pesuruhjaya Maklumat. Lihat <http://www.oaic.gov.au/privacy/privacy-complaints>, untuk mendapatkan borang aduan yang berkaitan atau menghubungi Pejabat Pesuruhjaya Maklumat.

Kami tidak mungkin akan mendedahkan maklumat peribadi anda di luar negeri, kecuali sebagaimana yang dibenarkan di bawah *Akta Privasi 1988* (Cth), kecuali sekiranya kami menasihati anda sebaliknya secara bertulis. Kami mungkin memindahkan maklumat peribadi anda ke Amerika Syarikat. Anda memberikan persetujuan terhadap pendedahan tersebut dan bersetuju bahawa dengan memberikan persetujuan itu, Prinsip Privasi Australia 8.1 tidak lagi terpakai dan kami tidak diperlukan untuk mengambil langkah yang wajar untuk memastikan bahawa penerima di luar negara tidak melanggar APPs berkaitan dengan maklumat tersebut.

+ Azerbaijan

DENGAN MENKLIK “TERIMA” ATAU “SETUJU” ANDA MEMBERIKAN PERSETUJUAN ANDA TERHADAP PEMINDAHAN RENTAS SEMPADAN BAGI MAKLUMAT PERIBADI ANDA TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN DENGAN KESIHATAN ANDA (SEBAGAI MAKLUMAT PERIBADI KATEGORI KHAS) UNTUK TUJUAN YANG DITERANGKAN DALAM NOTIS PRIVASI INI.

Bagi pengguna yang berumur bawah 18 tahun, persetujuan mesti diberikan oleh salah seorang ibu bapa atau penjaga mereka.

Selepas tamat tempoh penyimpanan yang ditentukan dalam **+Penyimpanan Maklumat Peribadi**, maklumat peribadi anda sama ada akan dipadamkan atau diarkibkan mengikut dan menurut cara yang ditetapkan di bawah undang-undang perlindungan data yang terpakai.

Di samping hak anda yang diterangkan dalam **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda**, anda juga boleh menarik balik kebenaran anda pada bila-bila masa atau menyerahkan bantahan bertulis mengenai pemprosesan maklumat peribadi anda dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda atau menyerahkan bantahan bertulis, pengumpulan dan pemprosesan data peribadi anda akan dihentikan dan Abbott akan mengekalkan maklumat yang dinyahkenal/diberikan nama samaran. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda.

+Bahrain

Kami memproses data peribadi anda mengikut Undang-undang No. 30 Pengisytiharan Undang-undang Perlindungan Data Peribadi 2018 ("**PDPL**").

Dengan mengklik "terima" atau "setuju", anda dianggap memberi persetujuan jelas terhadap pemprosesan maklumat peribadi anda, setakat yang Abbott bergantung pada persetujuan sebagai alasan undang-undang untuk pemprosesan di bawah PDPL.

Abbott mungkin menyimpan maklumat peribadi anda untuk selama tempoh yang diperlukan bagi memenuhi tujuan maklumat tersebut dikumpulkan, seperti yang digariskan dalam Dasar Privasi ini, atau mana-mana tempoh penyimpanan lebih lama yang diperlukan oleh undang-undang.

Untuk mendapatkan maklumat lanjut tentang hak anda di bawah PDPL dan cara melaksanakannya, sila hubungi Abbott di maklumat hubungan yang disenaraikan di bawah **+Hubungi Kami**.

Anda berhak membuat aduan kepada Pihak Berkuasa Perlindungan Data Peribadi Bahrain ("PDPA") berkaitan dengan pemprosesan data peribadi anda. Borang aduan dan butiran hubungan PDPA boleh didapati di pautan web berikut: www.pdp.gov.bh.

+Belarus

Tindakan mengklik "terima" atau "setuju" bermakna anda memberikan persetujuan jelas kepada pengumpulan, pemprosesan, penggunaan, penyimpanan dan pemindahan (atau menyediakan melalui cara lain, termasuk pemindahan rentas sempadan) maklumat peribadi anda kepada pihak ketiga, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan.

+ Bosnia dan Herzegovina dan Montenegro

Pengawal data peribadi anda untuk tujuan rawatan perubatan ialah doktor/klinik anda. Abbott, melalui anggota gabungan tempatannya, Abbott Laboratories S.A., Bul. Mihajla Pupina 115d, 11070 Novi Beograd, Serbia ialah pengawal data peribadi untuk (1) menyediakan Aplikasi ini kepada anda; (2) mematuhi kewajipan undang-undang, termasuk yang berkaitan dengan keselamatan, kualiti dan peningkatan peranti perubatan; dan (3) menjalankan penyelidikan setelah maklumat peribadi telah dinyahkenal, diberikan nama samaran, digabungkan dan/atau diawanamakan, supaya ia tidak mengenal pasti anda dengan nama. Abbott menjalankan penyelidikan untuk memahami cara produk dan perkhidmatan kami digunakan, untuk mengukur prestasi dan keberkesanan, untuk menambah baik produk masa hadapan serta berkaitan dengan kajian bukti dunia sebenar.

+Brazil

Sekiranya terdapat kemas kini pada Notis Privasi ini yang memerlukan pengumpulan persetujuan baharu, anda akan dimaklumkan melalui maklumat perhubungan yang telah anda berikan kepada kami.

Persetujuan: Untuk memproses maklumat peribadi mengenai kesihatan anda, **anda mesti memberikan persetujuan afirmatif kepada Abbott** untuk menggunakan Aplikasi. **Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa** dengan menghubungi kami di privacy@abbott.com.

Asas undang-undang bagi pemprosesan maklumat peribadi anda: Abbott memproses maklumat anda berdasarkan asas undang-undang yang berikut, seperti yang dinyatakan dalam *Lei Geral de Proteção de Dados* (LGPD):

- Persetujuan untuk memproses maklumat yang berkaitan dengan kesihatan semasa anda membuat akaun Aplikasi bagi menyimpan maklumat yang berkaitan dengan Perkhidmatan;
- Persetujuan untuk memproses maklumat berkaitan dengan kesihatan apabila anda menghubungi talian sokongan pelanggan kami, jika perlu, agar kami dapat menjawab pertanyaan anda atau permintaan sokongan anda, seperti menyelesaikan apa-apa masalah prestasi atau apabila perlu untuk berkongsi maklumat anda dengan pemproses pihak ketiga kami untuk menyelesaikan masalah perkhidmatan.
- Persetujuan apabila anda berkongsi data diagnostik/penyelesaian masalah anda (termasuk data berkaitan dengan kesihatan) dengan kami daripada peranti mudah alih anda melalui Aplikasi, jika perlu, agar kami dapat memberikan maklum balas kepada permintaan sokongan anda, seperti diagnostik dan penyelesaian apa-apa masalah prestasi.
- Persetujuan semasa anda berkongsi maklumat peribadi anda, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan, dengan rakan pihak ketiga kami.
- Kepentingan perniagaan yang sah dan persetujuan Abbott apabila kami menyahkenal, menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamakan data untuk lebih memahami cara anda berinteraksi dengan dan menggunakan Perkhidmatan.

Hak anda: Sekiranya anda ingin menggunakan mana-mana hak anda yang dinyatakan di bahagian berjudul **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda** dan menghubungi kami melalui e-mel, sila masukkan tajuk subjek e-mel anda dengan sewajarnya (contohnya, "Permintaan Pembetulan" atau "Permintaan Akses" atau hak lain yang berkenaan, pada baris subjek e-mel itu.) Kami akan melakukan yang terbaik untuk menjawab semua permintaan yang munasabah tepat pada waktunya atau sekurang-kurangnya, mengikut mana-mana keperluan undang-undang yang berkenaan. Anda berhak membuat aduan dengan pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda jika anda tidak berpuas hati dengan mana-mana aspek pemprosesan maklumat peribadi anda oleh Abbott.

+Kanada

DENGAN MENGAKSES ATAU MENGGUNAKAN APLIKASI DAN PERKHIDMATAN, ANDA MENANDAKAN BAHAWA ANDA TELAH MEMBACA, MEMAHAMI DAN BERSETUJU DENGAN PENGUMPULAN, PENYIMPANAN, PENGGUNAAN DAN PENDEDAHAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA OLEH KAMI, TERMASUK MAKLUMAT KESIHATAN DIRI, SEPERTI YANG DITERANGKAN DALAM NOTIS PRIVASI INI.

Anda mengesahkan dan memahami bahawa kebanyakan penyedia perkhidmatan, rakan kongsi perniagaan dan anggota gabungan kami beroperasi dari luar Kanada. Dengan menggunakan Aplikasi dan Perkhidmatan, anda bersetuju bahawa maklumat peribadi anda, termasuk maklumat kesihatan peribadi, mungkin disimpan, diproses atau dipindahkan ke negara lain (termasuk Amerika Syarikat yang menempatkan ibu pejabat kami) yang mungkin tidak menjamin tahap perlindungan maklumat peribadi yang sama sebagai bidang kuasa di tempat kediaman anda. Maklumat peribadi anda adalah tertakluk pada bidang kuasa undang-undang tempatan apabila ia dipindahkan dan dalam keadaan tertentu, kerajaan, mahkamah, agensi penguatkuasa undang-undang atau agensi kawal selia asing yang lain mungkin berhak mengakses maklumat peribadi anda.

Kami telah menyediakan pelindung fizikal, teknologi dan organisasi yang sesuai, termasuk kawalan akses untuk melindungi maklumat peribadi daripada kehilangan, kecurian dan akses, penggunaan serta pendedahan tanpa kebenaran. Tanpa mengambil kira pelindung yang kami gunakan dan komitmen kami untuk melindungi maklumat peribadi, kami tidak dapat menjamin keselamatan atau penghantaran atau penyimpanan maklumat peribadi tanpa ralat. Terdapat risiko yang wujud dalam penggunaan cara elektronik bagi menghantar dan menyimpan maklumat dalam format elektronik. Apa-apa mana risiko penghantaran maklumat perlu ditanggung oleh anda sendiri.

Kami mungkin menyimpan maklumat peribadi anda untuk selama yang diperlukan bagi memenuhi tujuan maklumat tersebut dikumpulkan, seperti yang digariskan dalam Notis Privasi ini, atau mana-mana tempoh penyimpanan lebih lama yang diperlukan oleh undang-undang.

Harap maklum bahawa sekiranya anda melaksanakan hak tertentu anda yang ditetapkan dalam bahagian bertajuk **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda**, termasuk menarik balik persetujuan anda, tindakan ini mungkin mengehadkan keupayaan kami untuk menyediakan Perkhidmatan tertentu kepada anda.

Apa-apa perubahan yang kami buat pada Notis Privasi ini akan menjadi berkesan apabila kami membuat versi Notis Privasi diubah suai yang tersedia pada Aplikasi. Penggunaan Aplikasi dan/atau Perkhidmatan anda yang berterusan selepas mana-mana perubahan yang sedemikian membentuk persetujuan anda untuk mengikuti dan terikat dengan versi terkini Notis Privasi ini.

+EEA, UK, Kepulauan Cayman, Switzerland dan Thailand

Kami memproses maklumat peribadi anda sebagai pemproses semasa menyediakan perkhidmatan kami kepada doktor atau klinik anda dan mungkin mempunyai akses kepada data kesihatan anda untuk memberikan sokongan teknikal dan pelanggan kepada doktor atau klinik anda.

Asas undang-undang bagi pemprosesan maklumat peribadi anda: Abbott memproses maklumat peribadi anda, termasuk maklumat peribadi berkaitan dengan kesihatan anda, sebagai pengawal berdasarkan asas undang-undang berikut, seperti yang dinyatakan dalam GDPR:

- sebagaimana yang diperlukan untuk membantu penyedia penjagaan kesihatan anda dalam diagnosis perubatan menurut kontrak kami dengan mereka dan sebagaimana yang diperlukan bagi pelaksanaan kontrak untuk menyediakan kepada anda Aplikasi yang sesuai dengan Perjanjian Lesen Pengguna Akhir;
- persetujuan anda dan sebagaimana yang diperlukan bagi pelaksanaan kontrak (Perjanjian Lesen Pengguna Akhir) untuk menyimpan rekod hubungan anda dengan Abbott apabila anda menghubungi Abbott secara langsung; dan

- sebagaimana yang diperlukan untuk menyediakan Perkhidmatan kepada penyedia penjagaan kesihatan anda berdasarkan kontrak kami dengan mereka, termasuk sokongan pelanggan;
- sebagaimana yang diperlukan untuk menyediakan Perkhidmatan kepada penyedia penjagaan kesihatan anda berdasarkan kontrak kami dengan mereka dan atas alasan kepentingan awam dalam bidang kesihatan awam yang diperlukan di bawah undang-undang EU atau kebangsaan yang mentadbir penggunaan serta pengelasan peranti perubatan, termasuk untuk tujuan pengawasan pascapasaran peranti perubatan, pengurusan kualiti, termasuk pembangunan dan peningkatan produk, keselamatan, prestasi serta kewaspadaan;
- sebagaimana yang diperlukan untuk mewujudkan, menggunakan atau mempertahankan tuntutan undang-undang; dan
- sebagaimana yang diperlukan sebaliknya untuk kepentingan awam yang besar, yang diperlukan di bawah undang-undang yang berkenaan.

Semasa penyedia penjagaan kesihatan anda membuat profil pesakit di Merlin.net untuk anda, anda memberikan persetujuan jelas anda untuk Abbott menyahkenal, menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamakan maklumat peribadi anda, termasuk pemindahan maklumat tersebut kepada Abbott di Amerika Syarikat, untuk menjalankan penyelidikan. Kami menjalankan penyelidikan menggunakan data yang dinyahkenal atau diberikan nama samaran atau data yang digabungkan, statistik dan/atau diawanamakan untuk tujuan berikut:

- untuk kepentingan awam dalam bidang kesihatan awam demi meningkatkan kualiti, keselamatan dan keberkesanan Peranti serta sistem kami dan untuk memungkinkan pembangunan rawatan keadaan berkaitan dengan jantung yang inovatif dan berkesan;
- untuk menjalankan penyelidikan, untuk tujuan statistik dan analisis serta untuk mendedahkan kepada penyelidik pihak ketiga, entiti atau profesional penjagaan kesihatan atau pihak berkuasa kesihatan awam;
- untuk kepentingan perniagaan Abbott yang sah bagi menilai keberkesanan Perkhidmatan dan cara penyediaan serta penggunaan perkhidmatan tersebut;
- untuk kepentingan perniagaan Abbott yang sah bagi mengesahkan fungsi serta peningkatan Perkhidmatan, termasuk memantau dan meningkatkan keselamatan serta jaminan perkhidmatan tersebut;
- untuk menyelidik, membangunkan dan menguji Peranti, termasuk ciri serta fungsi baharu dan sedia ada di samping untuk menguji dan meningkatkan Perkhidmatan serta Peranti bagi tujuan pembangunan produk, analisis data, statistik dan tinjauan; dan
- untuk kepentingan awam dalam bidang kesihatan awam, termasuk apabila Perkhidmatan dan Peranti layak mendapat pembayaran balik perubatan atau berhak menerima perlindungan sosial, insurans atau pembiayaan awam.

Untuk mendapatkan maklumat lanjut, sila lihat bahagian **+Penyelidikan**.

Kami juga memproses maklumat peribadi anda sebagai pemproses dan berbuat demikian bagi pihak penyedia penjagaan kesihatan anda. Penyedia penjagaan kesihatan anda memproses maklumat peribadi anda atas dasar undang-undang berikut di bawah undang-undang Kesatuan Eropah atau kebangsaan:

- untuk menyediakan rawatan perubatan, termasuk rawatan perubatan yang berterusan dengan memantau Peranti dan keadaan anda bagi memudahkan mereka memberikan rawatan perubatan kepada anda;
- untuk memberi Abbott akses kepada maklumat peribadi anda bagi memberikan sokongan teknikal untuk Perkhidmatan, termasuk untuk menerima sokongan teknikal dan klinikal, seperti bantuan untuk menyahpepijat, menaik taraf atau menyelesaikan masalah Perkhidmatan atau mentafsirkan data; dan
- jika diperlukan sebaliknya di bawah undang-undang Kesatuan Eropah atau kebangsaan.

"GDPR" merujuk kepada Peraturan Perlindungan Data Umum (2016/679) berkenaan Negara Anggota EU melaksanakan undang-undang dan untuk UK, hal ini merujuk pada Akta Perlindungan Data UK 2018, masing-masing sebagaimana yang mungkin dipinda dari semasa ke semasa. Apabila kami memasukkan negara dalam tajuk di atas yang berada di luar Kesatuan Eropah, sebab tindakan ini dilakukan adalah kerana negara tersebut mengandungi undang-undang yang hampir sama atau hampir setara dengan GDPR.

Pemindahan data: Maklumat yang dikumpulkan melalui Perkhidmatan akan dipindahkan ke dan disimpan di Amerika Syarikat. Sekiranya anda meminta sokongan teknikal, maklumat peribadi anda (termasuk data yang berkaitan dengan kesihatan) akan dapat diakses oleh pasukan penjagaan jarak jauh kami di Amerika Syarikat atau Sweden sahaja. Data peribadi anda akan dipindahkan berdasarkan Fasal Kontrak Standard EU.

Jika anda berada di EEA, Switzerland atau UK, pembekal penjagaan kesihatan anda dan Abbott sepatutnya telah menandatangani Klausula Kontrak Standard yang diluluskan oleh Suruhanjaya Eropah dan untuk UK, Adendum UK bagi pemindahan antarabangsa.

Sekiranya anda menghubungi kami secara langsung dan meminta sokongan teknikal, maklumat peribadi anda (termasuk data berkaitan dengan kesihatan) boleh diakses oleh pasukan penjagaan jarak jauh kami di Amerika Syarikat dan EU. Pemindahan data antara syarikat antarabangsa Abbott dikawal di bawah perjanjian pemindahan data yang menggabungkan Klausula Kontrak Standard yang diluluskan oleh Suruhanjaya Eropah yang menyediakan perlindungan yang mencukupi untuk melindungi maklumat peribadi yang dipindahkan ke luar EEA, Switzerland dan UK. Lihat **+ Penyimpanan Data**

Abbott juga memindahkan maklumat peribadi anda, sebagai "pengawal", sebagaimana yang diperlukan untuk Abbott mematuhi keperluan undang-undang, seperti yang berkaitan dengan kualiti dan keselamatan peranti perubatan atau pembayaran balik atau pembayaran kos perubatan, seperti yang diterangkan dalam **+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain**, atau jika diperlukan di bawah undang-undang tertakluk pada persetujuan jelas anda, seperti menjalankan penyelidikan, seperti yang diterangkan dalam **+Penyelidikan**.

Rujukan kepada "pengawal" dan "pemproses" adalah berdasarkan takrifan masing-masing dalam GDPR, Akta Perlindungan Data UK 2018 dan Akta Perlindungan Data Persekutuan Switzerland 25 September 2020, yang masing-masing mungkin dipinda dari semasa ke semasa.

Pegawai Perlindungan Data: Butiran hubungan pegawai perlindungan data Eropah kami bersama dengan maklumat hubungan berguna yang lain boleh didapati di www.eu-dpo@abbott.com.

Hak anda: Sekiranya anda ingin menggunakan mana-mana hak anda yang dinyatakan dalam bahagian berjudul **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda** dan menghubungi kami melalui e-mel, sila masukkan tajuk subjek e-mel anda dengan sewajarnya (contohnya, "Permintaan Pembetulan" atau "Permintaan Akses" atau hak lain yang berkenaan, pada baris subjek e-mel itu). Kami akan melakukan yang terbaik untuk menjawab semua permintaan yang munasabah tepat pada waktunya atau sekurang-kurangnya, mengikut mana-mana keperluan undang-undang yang berkenaan. Anda berhak membuat aduan dengan pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda jika anda tidak berpuas hati dengan mana-mana aspek pemrosesan maklumat peribadi anda oleh Abbott.

Maklumat tambahan untuk pengguna di Perancis: Sebagai tambahan kepada peruntukan yang terkandung dalam bahagian ini, keperluan khusus terpakai untuk Perancis.

- **Pengehosan data kesihatan:** maklumat peribadi anda hanya akan dihoskan pada pelayan selamat yang terletak di Republik Ireland, negara anggota EU, dan tidak akan dipindahkan ke Amerika Syarikat, melainkan benar-benar diperlukan. Pelayan yang terlibat ini mempunyai pensijilan pengehosan data kesihatan ("HDS") selaras dengan peruntukan Kod Kesihatan Awam Perancis.

- **Saling kendali & keselamatan:** Abbott komited untuk mematuhi keperluan saling kendali dan keselamatan yang diterima pakai oleh Agensi Kesihatan Digital Perancis ("ANS"), sebagaimana yang dipinda dari semasa ke semasa. Hal ini termasuk pematuhan terhadap keperluan identiti kesihatan kebangsaan, supaya data kesihatan anda boleh dirujuk dengan pengecam kesihatan Kebangsaan ("INS") anda di Merlin.net. Kami kemudiannya boleh mengumpulkan maklumat INS seperti jantina dan tempat lahir anda jika anda berpangkalan di Perancis. Hal ini juga termasuk pematuhan terhadap keperluan mudah alih data, supaya Merlin.net membenarkan pengeksporan data kesihatan anda.

+EEA dan Syarikat Gabungan Abbott Tempatan Switzerland

Negara	Nama	Alamat
Austria, Romania	Abbott Medical Austria Ges.m.b.H.	Perfektastraße 84A 1230 Wien, Austria
Belgium, Luxembourg	Abbott Medical Belgium	The Corporate Village, Building Figueras, Da Vinci laan, 11 Box F1, Zaventem, Belgium
Bulgaria, Croatia, Republik Cyprus, Republik Czech, Iceland, Latvia, Malta, Slovakia, Slovenia	St. Jude Medical Coordination Center	The Corporate Village, Building Figueras, Da Vinci laan, 11 Box F1, Zaventem, Belgium
Denmark	Abbott Medical Danmark A/S	Produktionsvej 14, 2600 Glostrup, Denmark
Estonia	Abbott Medical Estonia OÜ	Mõisa 4/Vabaõhumuuseumi tee 3, 13522, Tallinn, Estonia
Finland	Abbott Medical Finland Oy	Abbott Medical Finland Oy Karvaamokuja 2 00380 Helsinki Finland
Perancis	Abbott Medical France SAS	1-3, esplanade du Foncet, CS 90087, 92442 Issy les Moulineaux Cedex, France
Jerman	Abbott Medical GmbH	Helfmann-Park 7, 65760 Eschborn, Germany
Greece	Abbott Medical Hellas Limited Liability Trading Company (trade name: Abbott Medical Hellas Ltd.) In Greek: Άμποι Ιατρικά Ελλάς Εμπορική Εταιρεία Περιορισμένης Ευθύνης and trading name of Άμποι Ιατρικά Ελλάς Ε.Π.Ε	Iroos Matsi & Archaeou Theatrou Str., 17456 Alimos-Athens, Greece
Hungary	Abbott Medical Korlátolt Felelősségű Társaság (Abbreviated Name: Abbott Medical Kft.)	Tóth Lőrinc utca 41. II. em., Budapest, 1126, Hungary
Ireland	Abbott Medical Ireland Limited	Riverside One, Sir John Rogerson's Quay, Dublin 2 D02X576, Ireland
Itali	Abbott Medical Italia S.p.A.	Sesto San Giovanni, Milano, Viale Thomas Alva, Edison 110 CAP 20099, Italy
Lithuania	UAB Abbott Medical Lithuania	Seimyniskiu str. 3, LT-09312 Vilnius, Lithuania

Negara	Nama	Alamat
Belanda	Abbott Medical Nederland B.V.	Standaardruiter 13, 3905 PT Veenendaal, Netherlands
Norway	Abbott Medical Norway AS	Gullhaugveien 7, Oslo, 0484, Norway
Poland	Abbott Medical spółka z ograniczoną odpowiedzialnością.	ul. Postepu 21B, 02-676, Warsaw, Poland
Portugal	Abbott Medical (Portugal) – Distribuicao de Produtos Medicos, Lda.	Estrada de Alfragide 67, Alfragide Edificio D, Amadora, Portugal
Sepanyol	Abbott Medical España, S.A.	Avda. de Burgos 91 Edificio 4, planta 0 28050, Madrid Spain
Sweden	Abbott Medical Sweden AB	Isafjordsgatan 15, 164 07 Kista, Sweden (Business Office) Jarfalla, PO Box 7051, 164 07 Kista, Stockholm, Sweden (Registered Office)
Switzerland	Abbott A.G.	Neuhofstrasse 23, Neuhofstrasse 23, CH-6341 Baar/Zug

+Mesir

Anda berhak menerima pemberitahuan tentang sebarang pelanggaran data peribadi anda dalam masa tiga hari perniagaan selepas kami memberitahu Pihak Berkuasa Perlindungan Data tentang pelanggaran tersebut. Anda berhak melaksanakan hak anda mengikut Undang-undang Perlindungan Data melalui notis bertulis kepada kami dan kami bertanggungjawab untuk menjawab permintaan anda dalam masa enam hari perniagaan. Sekiranya kami gagal melindungi data peribadi anda atau sekiranya kami enggan menghormati hak undang-undang anda berkenaan dengan data peribadi anda atau sekiranya anda tidak berpuas hati dengan respons kami terhadap mana-mana permintaan anda, anda berhak memfailkan aduan kepada Pihak Berkuasa Perlindungan Data.

+Hong Kong

Kami komited untuk melindungi privasi, kerahsiaan dan keselamatan maklumat peribadi yang kami pegang dengan mematuhi keperluan Ordinan Data Peribadi (Privasi) (Bab 486 Undang-undang Hong Kong) ("PDPO") berkenaan dengan pengurusan maklumat peribadi.

Kanak-kanak dan orang kurang upaya mental boleh didaftarkan dalam Merlin.net oleh penyedia penjagaan kesihatan. Pada bila-bila masa, ibu bapa/penjaga boleh menghentikan pengumpulan maklumat peribadi anak atau orang kurang upaya mental, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan, dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan dan meminta agar akaun tersebut dipadamkan. Tindakan ini akan memadamkan akaun Merlin.net yang dikaitkan dengan kanak-kanak atau orang kurang upaya mental tersebut, tetapi kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

Kanak-kanak dan orang kurang upaya mental juga berhak mengakses maklumat peribadi yang disimpan mengenai mereka. Apabila kami menerima permintaan untuk mengakses maklumat peribadi kanak-kanak atau orang kurang upaya mental daripada ibu bapa/penjaganya, tertakluk pada undang-undang yang terpakai, kami mungkin memberikan maklum balas terus kepada ibu bapa/penjaga tersebut atau mengesyorkan agar mereka menghubungi doktor atau klinik kanak-kanak atau orang kurang upaya mental itu. Kami akan berusaha untuk mengesahkan identiti orang yang cuba mendapatkan akses kepada maklumat kanak-kanak atau orang kurang upaya mental, sama ada permintaan itu daripada kanak-kanak atau orang kurang upaya mental itu sendiri atau daripada ibu bapa atau penjaga.

Apabila kami menjalankan tujuan penyelidikan seperti yang dinyatakan dalam Notis Privasi ini dan telah menyahkenal, menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamakan data peribadi anda di Merlin.net, kami tidak akan cuba mengenal pasti semula mana-mana individu daripada data yang telah diawanamakan atau menggunakan maklumat mana-mana individu walaupun pencemaran semula boleh dilakukan.

Anda bersetuju bahawa kami boleh berkongsi, mendedahkan dan memindahkan data peribadi anda kepada pihak ketiga seperti yang dinyatakan dalam dan menurut peruntukan, Notis Privasi ini. Kecuali seperti yang disediakan dalam Notis Privasi ini, data peribadi anda tidak akan didedahkan kepada pihak lain tanpa kebenaran sukarela dan nyata oleh anda. Apabila kami berhasrat untuk menggunakan data peribadi anda bagi tujuan pemasaran langsung, kami akan mematuhi keperluan pemberitahuan di bawah PDPO dan mendapatkan persetujuan atau tanda tiada bantahan daripada anda sebelum menggunakan data peribadi anda untuk tujuan tersebut. Anda mempunyai pilihan untuk memadamkan data peribadi anda yang dipegang oleh kami dan menyatakan pilihan anda untuk tidak berkongsi atau memindahkan data peribadi tersebut.

Anda berhak meminta akses kepada (dengan bayaran jika berkenaan) dan pembetulan data peribadi anda yang kami pegang. Jika anda ingin berbuat demikian, sila hubungi Pegawai Privasi kami mengikut bahagian yang bertajuk **+Hubungi Kami** di dalam ini.

Anda juga berhak membuat aduan tentang sebarang tindakan atau amalan yang dilakukan atau terlibat, berkaitan dengan data peribadi anda kepada Pejabat Pesuruhjaya Privasi untuk Data Peribadi.

Tiada apa-apa yang terkandung di dalam ini membentuk pendaftaran anda untuk Sistem Perkongsian Rekod Kesihatan Elektronik ("**EHRSS**") dan kami tidak akan bertanggungjawab di bawah Ordinan Sistem Perkongsian Rekod Kesihatan Elektronik (Bab. 625 Undang-undang Hong Kong) atau sebaliknya berkaitan dengan EHRSS.

+India

Abbott telah melaksanakan amalan keselamatan yang munasabah, yang sepadan dengan piawaian yang diperlukan di bawah undang-undang yang terpakai.

Persetujuan anda diperlukan untuk Abbott mengumpul, memproses, menggunakan dan menyimpan maklumat peribadi sensitif anda, termasuk keadaan fizikal, kesihatan) dan untuk memindahkan data peribadi sensitif anda kepada mana-mana pihak ketiga. Abbott mungkin akan berkongsi maklumat peribadi sensitif anda, seperti data kesihatan anda dengan pihak ketiga. Selain itu, kami akan memastikan bahawa pihak ketiga tersebut akan menyediakan tahap perlindungan data yang sama atau lebih baik kepada data peribadi sensitif anda. Dengan menerima atau bersetuju dengan Notis Privasi ini, anda dengan ini memberikan persetujuan anda terhadap pemrosesan maklumat peribadi anda, termasuk data peribadi sensitif, seperti yang dijelaskan di dalam ini. Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa dengan menghubungi pegawai penyelesaian aduan kami di privacy@abbott.com.

Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, ini akan mempengaruhi keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda, Abbott akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang. Anda berhak menyemak maklumat yang anda berikan bagi memastikan bahawa maklumat itu tepat dan lengkap. Maklumat peribadi sensitif anda hanya akan dikumpulkan jika perlu untuk mencapai tujuan yang dinyatakan dengan jelas dalam Notis Privasi ini.

+Israel

APA-APA MAKLUMAT PERIBADI YANG ANDA BERIKAN DIBUAT ATAS KEHENDAK ANDA SENDIRI DAN ANDA MENGESAHKAN BAHAWA ANDA TIDAK MEMPUNYAI APA-APA KEWAJIPAN BERKANUN UNTUK MEMBERIKAN MAKLUMAT PERIBADI KEPADA ABBOTT.

Hak tertentu seperti yang disenaraikan dalam Bahagian **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda** mungkin terpakai pada Maklumat Peribadi anda.

+Jepun

Abbott mematuhi Akta Perlindungan Maklumat Peribadi ("APPI") semasa mengendalikan maklumat peribadi.

Rujukan terhadap "kanak-kanak" dalam Dasar Privasi ini juga termasuk "individu dengan kapasiti undang-undang terhad".

Istilah "maklumat Nama Samaran (dinyahkenal)" dan "maklumat diawanamakan" dalam Notis Privasi ini adalah berbeza daripada istilah seperti yang ditakrifkan dan dilindungi di bawah APPI. Walau bagaimanapun, kami akan menjamin keselamatan kedua-dua jenis data ini dan tidak akan memprosesnya tanpa kewajipan undang-undang atau persetujuan anda.

Berkenaan dengan **+Pendedahan Maklumat Peribadi oleh Kami**, jika kami mendedahkan maklumat peribadi kepada pihak ketiga, kami akan mengawasi pihak ketiga tersebut untuk memastikan bahawa maklumat peribadi tersebut dilindungi dengan sewajarnya.

Persetujuan anda diperlukan untuk membolehkan Abbott mengendalikan "data peribadi yang memerlukan penjagaan khas" anda (dirujuk sebagai maklumat berkaitan kesihatan anda dalam Notis Privasi ini) dan untuk memindahkan maklumat peribadi anda, termasuk maklumat berkaitan kesihatan, kepada mana-mana pihak ketiga di luar Jepun (tidak termasuk EU yang ditetapkan oleh Suruhanjaya Perlindungan Maklumat Peribadi Jepun ("PPC") sebagai negara yang mempunyai sistem perlindungan yang sama tahap dengan Jepun.). Dengan menerima atau bersetuju dengan Notis Privasi ini, anda dianggap telah memberikan persetujuan kepada pemprosesan maklumat peribadi anda, termasuk maklumat berkaitan kesihatan, seperti yang dijelaskan di sini. Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda, Abbott akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

Anda berhak untuk mengemukakan aduan kepada PPC mengenai pengendalian data peribadi anda.

+Jordan

Persetujuan bertulis anda diperlukan untuk Abbott memproses maklumat peribadi anda kecuali apabila kami berbuat demikian untuk mematuhi kewajipan undang-undang seperti yang dijelaskan dalam **+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang** lain. Dengan menerima terma Notis Privasi ini, anda dianggap telah memberikan persetujuan terhadap pemprosesan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan di dalam ini. Jika anda ingin memadamkan akaun Merlin.net anda, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda memadamkan akaun anda, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu mengekalkan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang. Tiada tindakan yang diambil oleh Abbott akan melanggar mana-mana perundangan yang terpakai di Jordan. Semua tindakan akan mematuhi Undang-undang Telekomunikasi No. (13) tahun 1995, Undang-undang Perlindungan Data Peribadi No. 24 tahun 2023, peraturan IoT tahun 2023, dan apa-apa peraturan dan/atau arahan berkaitan yang telah dikeluarkan pada masa lalu atau akan dikeluarkan pada masa hadapan oleh Suruhanjaya Kawal Selia Telekomunikasi (TRC) atau mana-mana pihak berkuasa berwajib yang lain.

Anda mengakui dan bersetuju untuk memberikan maklumat yang tepat, betul dan terkini kepada Abbott. Sekiranya berlaku apa-apa perubahan atau kemas kini pada maklumat yang diberikan sebelum ini, anda mempunyai kewajipan berterusan untuk memaklumkan Abbott dengan segera tentang perubahan tersebut dan memahami kepentingan kewajipan ini demi kualiti dan keberkesanan Perkhidmatan yang disediakan. Kegagalan untuk memenuhi kewajipan ini boleh menjejaskan ketepatan dan kecekapan Perkhidmatan Abbott, dan anda mengakui dan menerima akibat yang mungkin timbul daripada maklumat yang tidak tepat atau lapuk.

Anda berhak mendapatkan perakuan bertulis bahawa data anda dilindungi dengan cara yang mematuhi peraturan Akta Perlindungan Data No. 24 tahun 2023. Anda juga mempunyai hak berikut di Jordan:

- Kesedaran, akses dan pengambilan semula maklumat peribadi yang kami pegang.
- Penarikan balik persetujuan terdahulu.
- Pembetulan, pengubahsuaian, penambahan atau pengemaskinian maklumat peribadi.
- Pengehadan pemprosesan dalam skop tertentu.
- Pemadaman atau penyembunyian maklumat peribadi.
- Pembantahan pemprosesan dan diagnosis jika dianggap tidak perlu bagi tujuan maklumat peribadi dikumpulkan, berlebihan berbanding keperluannya, berdiskriminasi, tidak adil atau melanggar undang-undang.
- Pemindahan salinan data seseorang daripada pengawal kepada pengawal lain.
- Dimaklumkan dan berpengetahuan tentang sebarang pencerobohan, pelanggaran atau penjejasan keselamatan dan integriti maklumat peribadi.

+Kazakhstan

TINDAKAN MENKLIK "TERIMA" ATAU "SETUJU" BERMAKNA BAHAWA ANDA MEMBERIKAN PERSETUJUAN JELAS TERHADAP PENGUMPULAN DAN PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN DENGAN KESIHATAN. "PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI" BERMAKSUD TINDAKAN YANG BERTUJUAN UNTUK MENGUMPULKAN, MENYIMPAN, MENGUBAH SUAI, MENGGUNAKAN, MENYEBARKAN, MENYAHKENAL, MENYEKAT DAN MEMUSNAHKAN MAKLUMAT PERIBADI. SECARA KHUSUS, PERSETUJUAN ANDA TERPAKAI UNTUK PEMINDAHAN RENTAS SEMPADAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN KESIHATAN, KE AMERIKA SYARIKAT, SWEDEN (ATAU LOKASI EROPAH LAIN), COSTA RICA DAN/ATAU MALAYSIA SERTA KE NEGARA LAIN ATAS BUDI BICARA ABBOTT DAN TERPAKAI UNTUK PEMINDAHAN DAN AKSES KEPADA MAKLUMAT PERIBADI ANDA, TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN KESIHATAN OLEH PIHAK KETIGA. PERSETUJUAN ANDA AKAN TERPAKAI UNTUK PENGUMPULAN DAN PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA MENGIKUT SYARAT YANG DINYATAKAN DALAM NOTA PRIVASI INI (TERMASUK SENARAI MAKLUMAT PERIBADI, TERMA PENGUMPULAN DAN PEMROSESANNYA, SYARAT PENYEBARAN MAKLUMAT PERIBADI DAN SYARAT LAIN YANG DINYATAKAN DALAM NOTIS PRIVASI INI).

Sila ambil perhatian bahawa pengumpulan, pemprosesan data peribadi anda mungkin dilakukan tanpa persetujuan anda dalam situasi yang ditetapkan di bawah undang-undang Republik Kazakhstan termasuk dalam situasi pelaksanaan perjanjian antarabangsa yang disahkan oleh Republik Kazakhstan.

+Malaysia

Umum: Sekiranya Akta Perlindungan Data Peribadi Malaysia 2010 dan/atau semua peraturan, kanun, piawaian dan/atau keperluan undang-undang yang dibuat menurut atau dikeluarkan di bawah Akta Perlindungan Data Peribadi Malaysia 2010 ("**Undang-undang Perlindungan Data Malaysia**") terpakai, bahagian ini akan digunakan untuk pemprosesan maklumat peribadi anda oleh Abbott.

Persetujuan. Notis Privasi ini berfungsi untuk memaklumkan kepada anda bahawa maklumat peribadi anda sedang diproses oleh Abbott atau bagi pihak Abbott dan anda dengan ini memberikan persetujuan anda untuk memproses maklumat peribadi anda mengikut Notis Privasi ini, termasuk pemindahan maklumat peribadi anda ke tempat di luar Malaysia. Dengan mengklik pada butang "terima" atau "setuju" atau menandai kotak semak "terima" atau "setuju", anda memberikan persetujuan jelas terhadap pemrosesan maklumat peribadi anda termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan untuk tujuan yang dinyatakan dalam Privasi Notis ini dan seperti yang ditambahkan oleh bahagian ini setakat Undang-undang Perlindungan Data Malaysia terpakai.

Permintaan akses dan pembetulan data. Anda berhak meminta akses dan meminta pembetulan maklumat peribadi anda, tertakluk pada perkara berikut dan tertakluk pada peruntukan Undang-undang Perlindungan Data Malaysia: (a) anda boleh, setelah membuat bayaran yang ditetapkan (jika berkenaan), membuat permintaan akses data atau pembetulan data secara bertulis kepada kami; dan (b) kami boleh menolak untuk mematuhi permintaan akses data atau permintaan pembetulan data anda dan akan, melalui notis secara bertulis, memberitahu anda tentang keengganan kami dan sebab penolakan kami.

Mengehadkan Pemrosesan Maklumat Peribadi. Anda boleh, dengan memberikan kami notis secara bertulis, mengehadkan pemrosesan maklumat peribadi anda (termasuk meminta kami untuk menghentikan atau tidak memulakan pemrosesan maklumat peribadi anda bagi tujuan pemasaran langsung). Anda berhak menarik balik persetujuan anda yang telah diberikan kepada kami sebelum ini (sepenuhnya atau sebahagiannya) dengan memberikan notis secara bertulis kepada kami dan apabila menerima notis tersebut, kami akan menghentikan pemrosesan data peribadi tersebut. Jika anda mengehadkan pemrosesan atau penarikan balik persetujuan anda kepada sebarang atau semua penggunaan maklumat peribadi anda, kami mungkin tidak berada dalam kedudukan untuk terus mentadbir apa-apa pengaturan atau hubungan kontrak, yang seterusnya boleh mengakibatkan: (i) kami tidak dapat (terus) memproses data peribadi anda untuk sebarang tujuan yang ditetapkan dalam Notis Privasi ini atau menyediakan kepada anda mana-mana perkhidmatan/produk kami; (ii) tidak dapat (terus) melaksanakan kewajipan kontrak kami terhadap anda (jika berkenaan); dan/atau (iii) penamatan sebarang pengaturan/perjanjian/kontrak yang anda ada dengan kami, tanpa apa-apa liabiliti pada pihak kami. Hal ini juga akan menjejaskan keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda untuk memantau peranti anda secara jauh dan mungkin menjejaskan rawatan anda.

Versi dan Konflik. Sekiranya terdapat sebarang ketidakselarasan antara versi Bahasa Inggeris dengan versi Bahasa Malaysia Notis ini, versi Bahasa Inggeris akan mengatasi versi Bahasa Malaysia.

Berkenaan dengan bahagian **+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain** di atas, persetujuan tidak akan diperlukan hanya setakat yang dibenarkan oleh Undang-undang Perlindungan Data Malaysia.

Berkenaan dengan bahagian **+Perubahan pada Notis Privasi ini** di atas, setakat mana-mana perubahan akan mencetuskan keperluan untuk mendapatkan persetujuan baharu di bawah Undang-undang Perlindungan Data Malaysia (iaitu, penambahan pada tujuan kami memproses maklumat peribadi anda atau penambahan kelas pihak ketiga yang kami mungkin mendedahkan maklumat peribadi anda), kami akan mendapatkan persetujuan daripada anda berkenaan dengan perubahan tersebut.

+Mauritius

Anda berhak membuat aduan kepada Pesuruhjaya Perlindungan Data mengenai pemrosesan data peribadi anda, dengan menghantar e-mel ke dpo@govmu.org.

+ Monaco

Sebagai tambahan kepada peruntukan yang terkandung dalam bahagian "EEA, UK, Kepulauan Cayman, Switzerland dan Thailand", keperluan khusus terpakai untuk Monaco.

Jika anda tidak bersetuju atau memilih untuk tidak memberikan maklumat peribadi anda, kami mungkin tidak dapat menyediakan Perkhidmatan atau hanya dapat menyediakan Perkhidmatan yang terhad kepada anda.

Jika terdapat aduan, anda juga berhak membuat aduan kepada Pihak Berkuasa Perlindungan Data Monaco (CCIN), 11 rue du Gabian, 98000 di Monaco.

+Mongolia

Bagi pengguna bawah umur 18 tahun, Persetujuan mesti diberikan oleh ibu bapa atau penjaga mereka.

Dengan menerima atau bersetuju dengan Notis Privasi ini, anda memberikan persetujuan anda untuk mengumpulkan, memproses, menggunakan, menyimpan dan memindahkan kepada pihak ketiga (termasuk pemindahan rentas sempadan) maklumat peribadi anda, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan.

+Maghribi

Persetujuan yang jelas secara bertulis daripada anda diperlukan oleh pengawal data (seperti yang ditakrifkan oleh undang-undang Maghribi No. 09-08 tentang perlindungan individu berhubung dengan pemprosesan data peribadi) atau/dan Abbott, mengikut mana-mana yang berkenaan, untuk memproses maklumat peribadi anda. Dengan menerima terma Notis Privasi ini, anda dianggap telah memberikan persetujuan yang jelas secara bertulis terhadap pemprosesan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan dalam ini. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Bagi pengguna yang berumur bawah 18 tahun, persetujuan mesti diberikan oleh salah seorang ibu bapa atau penjaga mereka.

Tanpa mengambil kira yang disebut di atas, jika anda ingin memadam akaun Merlin.net anda, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Harap maklum bahawa jika anda memadamkan akaun anda, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu mengekalkan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

Selepas tamat tempoh penyimpanan yang ditentukan dalam +Penyimpanan Maklumat Peribadi, maklumat peribadi anda sama ada akan dipadamkan atau diarkibkan mengikut dan menurut cara yang ditetapkan di bawah undang-undang perlindungan data yang terpakai.

Di samping hak anda yang diterangkan dalam +Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda, anda juga boleh menarik balik kebenaran anda pada bila-bila masa atau menyerahkan bantahan bertulis mengenai pemprosesan maklumat peribadi anda dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda atau menyerahkan bantahan bertulis, pengumpulan dan pemprosesan data peribadi anda akan dihentikan dan Abbott akan mengekalkan maklumat yang dinyahkenal/diberikan nama samaran. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda.

Anda berhak untuk mendapatkan maklumat tentang data berkenaan dengan anda yang diproses dan akses kepada data peribadi anda daripada pengawal data atau/dan Abbott sebagai pengawal atau sub-kontraktor, mengikut mana-mana yang berkenaan, atas permintaan, dengan segera dan percuma; dan membantah dan membetulkan pada bila-bila masa, secara percuma dan tanpa apa-apa justifikasi, data berkenaan dengan anda yang diproses.

Syarikat gabungan Abbott tempatan anda ialah Abbott Morocco S.AR.L., 42, Bd Abdelmoumen, N°12, Résidence Walili Street, Casablanca 0340 – Maroc.

+New Zealand

Jika anda ingin membuat aduan tentang pelanggaran Akta Privasi 2020 (termasuk kod yang dikeluarkan di bawah Akta Privasi 2020 seperti Kod Privasi Maklumat Kesihatan 2020) atau jika anda mempunyai sebarang pertanyaan atau kebimbangan mengenai Notis Privasi kami atau cara kami mengendalikan maklumat peribadi anda, sila hubungi kami menggunakan butiran di atas. Kami akan mengambil langkah yang wajar untuk menyiasat dan memberikan maklum balas kepada anda.

Sekiranya selepas proses ini, anda tidak berpuas hati dengan respons kami, anda boleh menyerahkan aduan kepada Pejabat Pesuruhjaya Privasi. Lihat <https://www.privacy.org.nz/your-rights/making-a-complaint/> untuk mendapatkan borang aduan yang berkaitan dan butiran hubungan Pejabat Pesuruhjaya Privasi. Di samping hak anda untuk meminta pembedaan maklumat peribadi anda yang kami pegang, anda juga berhak memberi Abbott penyata pembedaan yang ingin dilaksanakan terhadap maklumat peribadi anda ("**Penyata Pembedaan**") dan meminta Abbott melampirkan Penyata Pembedaan pada maklumat peribadi anda jika kami tidak membuat pembedaan yang anda inginkan.

+Macedonia Utara

PERSETUJUAN ANDA DIBERIKAN ATAS KEHENDAK ANDA SENDIRI DAN ANDA MENGESAHKAN BAHAWA ANDA TIDAK MEMPUNYAI APA-APA KEWAJIPAN UNDANG-UNDANG UNTUK MEMBERIKAN MAKLUMAT PERIBADI KEPADA ABBOTT.

Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain serta Penyelidikan: Berkenaan dengan istilah 'menggunakan nama samaran' yang digunakan dalam bahagian **+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain** dan **+Penyelidikan**, sila ambil perhatian bahawa Undang-undang mengenai Perlindungan Data Peribadi Republik Macedonia Utara (diterbitkan dalam Warta Rasmi Republik Macedonia Utara No. 42/20) ("**Undang-undang MK DP**") mentakrifkan 'pemberian nama samaran' sebagai *'pemprosesan data peribadi sedemikian rupa sehingga data peribadi tersebut tidak lagi dapat dikaitkan dengan subjek data tertentu tanpa menggunakan maklumat tambahan, dengan syarat bahawa maklumat tambahan tersebut disimpan secara berasingan dan tertakluk pada langkah teknikal serta organisasi untuk memastikan bahawa data peribadi itu tidak dikaitkan dengan orang sebenar yang dikenal pasti atau boleh dikenal pasti'*.

Asas undang-undang bagi pemprosesan maklumat peribadi anda: Abbott memproses maklumat peribadi anda, termasuk maklumat peribadi berkaitan dengan kesihatan anda di bawah Undang-undang MK DP seperti yang dinyatakan di atas dalam bahagian **+EEA, Switzerland dan UK serta Kepulauan Cayman**.

Pemindahan data:

Untuk pemindahan maklumat peribadi dari Macedonia Utara oleh penyedia penjagaan kesihatan anda kepada Abbott, sebagai "pemproses", perlindungan yang sesuai akan digunakan menurut Undang-undang MK DP seperti perjanjian pemindahan data yang menyediakan perlindungan yang mencukupi dan setara dengan perlindungan yang diberikan di bawah Undang-undang MK DP. Anda boleh mendapatkan salinan perlindungan yang berkenaan dengan menghubungi kami di: privacy@abbott.com

Rujukan kepada "pengawal" dan "pemproses" adalah berdasarkan takrifan masing-masing dalam Undang-undang MK DP, yang mungkin dipinda dari semasa ke semasa.

Wakil yang diberikan kuasa Abbott ialah Abbott Laboratories S.A., Bul. Mihajla Pupina 115d, 11070 Novi Beograd, Serbia

+Oman

Persetujuan yang jelas secara bertulis daripada anda diperlukan untuk Abbott memproses maklumat peribadi anda. Dengan menerima terma Notis Privasi ini, anda dianggap telah memberikan persetujuan yang jelas secara bertulis terhadap pemprosesan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan dalam ini. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Tanpa mengambil kira yang disebut di atas, jika anda ingin memadam akaun Merlin.net anda, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Harap maklum bahawa jika anda memadamkan akaun anda, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu mengekalkan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

+Palestine

Persetujuan terdahulu anda diperlukan untuk Abbott memproses maklumat peribadi anda seperti yang diperlukan di bawah Resolusi Kabinet No. (3)/ 2019 dan selaras dengan Undang-undang Asas seperti yang dipinda pada tahun 2005, kecuali apabila kami berbuat demikian untuk mematuhi kewajiban undang-undang seperti yang diterangkan dalam Dekri Undang-undang No. (31) / 2018 Mengenai Perlindungan dan Keselamatan Perubatan serta Kesihatan, Dekri Undang-undang No. (10)/2018 Mengenai Jenayah Siber serta +Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain. Dengan menerima terma Notis Privasi ini, anda dianggap telah memberikan persetujuan terhadap pemprosesan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan di dalam ini. Jika anda menarik balik persetujuan anda, anda memahami bahawa maklumat yang telah dikumpul dalam Merlin.net akan terus diproses seperti yang diterangkan di dalam ini dan dalam Borang Persetujuan Pesakit. Jika anda ingin memadamkan akaun Merlin.net anda, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda memadamkan akaun anda, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu mengekalkan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

+Filipina

DENGAN MENKLIK "TERIMA" ATAU "SETUJU", ANDA MENYEDIAKAN PERSETUJUAN YANG NYATA TERHADAP PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN DENGAN KESIHATAN UNTUK TUJUAN YANG DINYATAKAN DALAM PERSETUJUAN INI DAN SEPerti YANG DITAMBAHKAN DALAM BAHAGIAN INI UNTUK PENGGUNA FILIPINA. ANDA MEMAHAMI BAHAWA DENGAN MENKLIK "TERIMA" ATAU "SETUJU", ANDA JUGA MENYEDIAKAN PERSETUJUAN YANG JELAS KEPADA SETIAP PERSETUJUAN BERASINGAN DAN TAMBAHAN BAGI PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI, TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN KESIHATAN, SEPerti YANG DINYATAKAN DALAM BAHAGIAN BERTAJUK "FILIPINA" INI KAMI AKAN MEMROSES MAKLUMAT PERIBADI MENURUT PERSETUJUAN TERSEBUT.

Maklumat peribadi anda akan diproses mengikut syarat Akta Republik No. 10173 atau *Akta Privasi Data 2012 ("DPA")*, peraturan dan pengawalaturannya ("**IRR**") dan peraturan serta pengawalaturan berkenaan yang dikeluarkan oleh Suruhanjaya Privasi Kebangsaan Filipina ("**NPC**").

Anda boleh meminta akses kepada maklumat peribadi anda, untuk membetulkan atau memadamkan maklumat tersebut jika terdapat alasan, untuk membantah terhadap pemprosesan atau untuk menyekat akses kepada maklumat itu dan, jika boleh, mendapatkan salinan maklumat peribadi yang dipegang tentang anda dan supaya sebarang maklumat yang tidak tepat atau tidak lengkap yang berkaitan dengan anda diperbetulkan atau dikemas kini. Anda berhak menolak pemprosesan maklumat peribadi anda, atas alasan yang sah dan meminta pemadaman nama dan/atau pemadaman maklumat tersebut. Anda juga berhak membuat aduan tentang cara maklumat peribadi anda diproses dengan pengawal selia perlindungan data tempatan anda. Anda juga berhak untuk mendapatkan semua hak yang diberikan kepada anda sebagai subjek data di bawah DPA, IRRnya dan peraturan serta pengawalaturan berkaitan yang dikeluarkan oleh NPC.

Setakat Abbott menggunakan maklumat peribadi anda untuk tujuannya sendiri, anda akan diminta untuk menyatakan persetujuan anda di bawah borang Persetujuan Merlin.net.

Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda, Abbott boleh menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

Sekiranya anda mempunyai pertanyaan berkaitan dengan dasar privasi ini atau cara data peribadi anda diproses, sila hubungi:

Makmal Abbott
U/P.: Office of Ethics and Compliance
Venice Corporate Center
No. 8 Turin Street, Mckinley Town Center,
Fort Bonifacio, Taguig City, 1634 Philippines
+63287028622; +639176328959
E-mel: privacy@abbott.com

+ Republik Moldova

Selaras dengan Undang-undang Perlindungan Data Peribadi No. 133 daripada 08.07.2011 (selepas ini "**Undang-undang 133/2011**"), penerimaan elektronik anda bertindak sebagai bukti persetujuan anda terhadap pemprosesan dan pemindahan maklumat peribadi anda seperti yang dinyatakan dalam EULA privasi dan notis privasi ini, kecuali apabila kami memproses data peribadi anda untuk mematuhi kewajipan undang-undang seperti yang diterangkan dalam **+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain**, atau apabila kami menggunakan data untuk kepentingan sah kami, dengan syarat kepentingan ini tidak menjejaskan kepentingan anda atau hak dan kebebasan asas. Jika anda ingin **memadamkan akaun Merlin.net anda**, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda memadamkan akaun anda, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu mengekalkan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang. Berhubung dengan kami memproses maklumat peribadi anda, selain hak yang digariskan dalam **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda**:

- anda mempunyai hak untuk mendapatkan daripada Abbott sebagai pengawal, atas permintaan, dalam masa sehingga 15 hari, dengan segera dan percuma, akses kepada data peribadi anda. Harap maklum bahawa Abbott ialah pengawal untuk tujuan terhad dan anda mungkin perlu melaksanakan hak akses anda untuk mengakses dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda.
- anda berhak untuk membantah pada bila-bila masa, secara percuma dan tanpa apa-apa justifikasi, terhadap data berkenaan dengan anda yang diproses untuk pemroseskan komersial; dan
- anda berhak membuat aduan tentang cara maklumat peribadi anda diproses dengan pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda – Pusat Perlindungan Data Peribadi Kebangsaan.

Abbott juga akan memberitahu pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda – Pusat Perlindungan Data Peribadi Kebangsaan – tentang sebarang pemprosesan maklumat peribadi anda, yang undang-undang kebangsaan memerlukan mereka berbuat demikian.

Penyimpanan maklumat peribadi. Kami tidak akan mengekalkan data peribadi anda lebih lama daripada yang diperlukan untuk mencapai tujuan pemprosesan data. Pada penghujung operasi pemprosesan data peribadi, jika anda tidak memberikan kebenaran kepada kami untuk destinasi lain atau untuk pemprosesan selanjutnya, data peribadi anda akan: a) dimusnahkan; atau b) dipindahkan kepada pengendali lain, dengan syarat pengendali awal menjamin bahawa pemprosesan berikutnya mempunyai tujuan yang serupa dengan tujuan pemprosesan awal yang dilakukan; c) ditukar menjadi data tanpa nama dan disimpan secara eksklusif untuk tujuan statistik, sejarah atau penyelidikan saintifik, kecuali sebagaimana yang dikehendaki di bawah undang-undang.

Selain itu, Abbott sebagai pengawal telah mengeluarkan dasar keselamatan data peribadi dengan mematuhi Keperluan berkenaan dengan keselamatan data peribadi apabila memproses data tersebut dalam sistem maklumat data peribadi yang diluluskan oleh Resolusi Kerajaan No. 1123 bertarikh 14.12.2010, iaitu telah melaksanakan dan menyediakan, (1) pelantikan orang yang bertanggungjawab terhadap dasar keselamatan; (2) langkah keselamatan; (3) mekanisme untuk melaksanakan langkah keselamatan; (4) senarai nominal pengguna, yang diberi kuasa untuk mengakses data peribadi; (5) konfigurasi sistem maklumat data peribadi dan rangkaian; (6) keterangan terperinci tentang kriteria dan bahawa data peribadi yang diproses dalam daftar yang disimpan secara manual boleh diakses; (7) dokumentasi teknikal berkenaan dengan kawalan keselamatan; (8) jadual pemeriksaan keselamatan; (9) langkah untuk mengesan kes akses dan/atau pemprosesan data peribadi tanpa kebenaran; (10) laporan kejadian keselamatan.

Jika anda mempunyai pertanyaan berkaitan dengan dasar privasi ini atau cara data peribadi anda diproses, sila hubungi orang yang bertanggungjawab bagi pemprosesan data peribadi di privacy@abbott.com.

+Rusia

Notis Privasi Aplikasi Mudah Alih ini membentuk Dasar Privasi Abbott **+Pemindahan Maklumat Peribadi Rentas Sempadan**. Kami memastikan rakaman, pensisteman, pengumpulan, penyimpanan, penjelasan (kemas kini, perubahan) dan pengekstrakan maklumat peribadi warga Persekutuan Rusia dengan menggunakan pangkalan data yang terletak di wilayah Persekutuan Rusia apabila mengumpul maklumat peribadi ini dalam apa jua cara termasuk melalui Internet. **Penyimpanan maklumat peribadi**. Kami tidak akan mengekalkan data peribadi anda lebih lama daripada yang diperlukan untuk mencapai tujuan pemprosesan data. Apabila tujuan tercapai, kami memadamkan data peribadi anda dalam masa 30 hari. **Keselamatan Maklumat Peribadi**. Kami menambah baik sistem perlindungan data peribadi kami secara berterusan dan mengambil semua langkah pentadbiran, undang-undang dan teknikal yang diperlukan untuk mencapai standard antarabangsa. Kami memenuhi beberapa keperluan keselamatan data untuk perlindungan data peribadi yang diproses melalui sistem maklumat mengikut artikel 19 Undang-undang Persekutuan Rusia Mengenai Data Peribadi No.152-Φ3 pada tarikh 27 Julai 2006 dan enakmen lain. Khususnya, kami memenuhi keperluan berikut bergantung pada tahap keselamatan sistem maklumat yang kami pilih: memastikan keselamatan premis yang menempatkan peralatan sistem maklumat data peribadi dengan cara yang menghalang sesiapa yang tidak mempunyai hak akses yang bersesuaian daripada pencerobohan tidak terkawal atau penghunian di premis ini; memastikan keselamatan semua media data peribadi; menerima pakai oleh keputusan pengurus besar dokumen yang menentukan senarai pekerja yang tugas kerjanya memerlukan akses kepada data peribadi yang diproses dalam sistem maklumat; menggunakan alat keselamatan maklumat, yang pematuhan terhadap keperluan undang-undang keselamatan maklumat Persekutuan Rusia dinilai dan disahkan dengan sewajarnya, apabila alat tersebut diperlukan untuk peneutralan risiko sebenar; melantik pekerja yang bertanggungjawab terhadap keselamatan data peribadi dalam sistem maklumat atau mempertanggungjawabkan tanggungjawab ini kepada bahagian yang bersesuaian; memastikan bahawa semua perubahan hak akses berkenaan dengan data peribadi dalam sistem maklumat direkodkan secara automatik dalam log mesej elektronik; dan memberikan akses kepada log mesej elektronik hanya kepada pekerja atau orang diberi kuasa lain yang memerlukan akses ini untuk melaksanakan tugas kerja mereka.

+Arab Saudi

Selaras dengan Undang-undang Perlindungan Data Peribadi yang dikeluarkan oleh Dekri Diraja No. (M/19) bertarikh 9/2/1443H dan dipinda oleh Dekri Diraja No. (M/148) bertarikh 5/9/1444H ("**PDPL**"), persetujuan anda diperlukan untuk Abbott memproses maklumat peribadi anda. Dengan menerima atau bersetuju dengan Notis Privasi ini, anda dianggap telah dimaklumkan dan telah secara jelas memberikan persetujuan kepada semua isi kandungan di dalam ini. Notis Privasi ini menetapkan maklumat mengenai pengumpulan, penggunaan, pendedahan kepada pihak ketiga, penyumberan luar pemprosesan dan pemindahan rentas sempadan bagi maklumat peribadi anda, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan, oleh Abbott, berhubung dengan penyediaan Aplikasi dan Perkhidmatan.

Kami memproses maklumat peribadi anda sebagai pemproses semasa menyediakan perkhidmatan kami kepada penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda dan mungkin mempunyai akses kepada data kesihatan anda untuk memberikan sokongan teknikal dan pelanggan kepada penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda.

Asas undang-undang bagi pemprosesan maklumat peribadi anda: Abbott memproses maklumat peribadi anda, termasuk maklumat peribadi yang berkaitan dengan kesihatan anda berdasarkan asas berikut:

- sebagaimana yang diperlukan untuk menyediakan Perkhidmatan kepada penyedia penjagaan kesihatan anda berdasarkan kontrak kami dengan mereka, termasuk sokongan pelanggan;
- sebagaimana yang diperlukan supaya penyedia penjagaan kesihatan anda boleh memberikan perkhidmatan atau manfaat yang lebih baik kepada anda;
- untuk menyediakan rawatan perubatan, termasuk rawatan perubatan yang berterusan dengan memantau Peranti dan keadaan anda bagi memudahkan mereka memberikan rawatan perubatan kepada anda.

Semasa penyedia penjagaan kesihatan anda membuat profil pesakit di Merlin.net untuk anda, anda juga memberikan persetujuan jelas anda untuk Abbott menyahkenal, menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamakan maklumat peribadi anda, termasuk pemindahan maklumat tersebut kepada Abbott di Amerika Syarikat, untuk menjalankan penyelidikan. Kami menjalankan penyelidikan menggunakan data yang dinyahkenal atau diberikan nama samaran atau data yang digabungkan, statistik dan/atau diawanamakan untuk tujuan berikut:

- untuk kepentingan awam dalam bidang kesihatan awam demi meningkatkan kualiti, keselamatan dan keberkesanan Peranti serta sistem kami dan untuk memungkinkan pembangunan rawatan keadaan berkaitan dengan jantung yang inovatif dan berkesan;
- untuk menjalankan penyelidikan, untuk tujuan statistik dan analisis serta untuk mendedahkan kepada penyelidik pihak ketiga, entiti atau profesional penjagaan kesihatan atau pihak berkuasa kesihatan awam;
- untuk kepentingan perniagaan Abbott yang sah bagi menilai keberkesanan Perkhidmatan dan cara penyediaan serta penggunaan perkhidmatan tersebut;
- untuk kepentingan perniagaan Abbott yang sah bagi mengesahkan fungsi serta peningkatan Perkhidmatan, termasuk memantau dan meningkatkan keselamatan serta jaminan perkhidmatan tersebut;
- untuk menyelidik, membangunkan dan menguji Peranti, termasuk ciri serta fungsi baharu dan sedia ada di samping untuk menguji dan meningkatkan Perkhidmatan serta Peranti bagi tujuan pembangunan produk, analisis data, statistik dan tinjauan; dan
- untuk kepentingan awam dalam bidang kesihatan awam, termasuk apabila Perkhidmatan dan Peranti layak mendapat pembayaran balik perubatan atau berhak menerima perlindungan sosial, insurans atau pembiayaan awam.

Untuk mendapatkan maklumat lanjut, sila lihat bahagian **+Penyelidikan**. Untuk tujuan kejelasan, pengawanamaan bermaksud pengalihan keluar semua pengecam langsung dan tidak langsung yang menunjukkan identiti anda dengan cara yang secara kekal menjadikannya mustahil untuk mengenal pasti Subjek Data.

Klinik telah mengambil langkah-langkah organisasi, teknikal dan pentadbiran yang sesuai untuk melindungi Data Kesihatan anda daripada apa-apa penggunaan yang tidak dibenarkan, penyalahgunaan, penggunaan untuk tujuan selain daripada tujuan data itu dikumpulkan, atau pelanggaran, serta apa-apa prosedur atau cara yang menjamin pemeliharaan privasi pemiliknya; dan Klinik telah menerima pakai dan melaksanakan keperluan dan kawalan yang dikeluarkan oleh Kementerian Kesihatan, Majlis Kesihatan Saudi, Bank Pusat Saudi, Majlis Insurans Kesihatan, dan entiti berkaitan lain yang terlibat dalam mengawal selia Perkhidmatan Kesihatan dan perkhidmatan insurans kesihatan, yang menentukan tugas dan tanggungjawab pekerja penyedia penjagaan kesihatan, syarikat insurans kesihatan, syarikat pengurusan tuntutan insurans kesihatan dan pihak yang dikontrak oleh mereka untuk menjalankan pemprosesan data kesihatan.

Di samping hak yang dinyatakan dalam bahagian bertajuk **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda**, anda berhak membuat aduan (dalam masa sembilan puluh hari selepas anda mengetahui apa-apa pelanggaran) kepada pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda jika anda mempunyai kebimbangan mengenai pemprosesan maklumat peribadi anda oleh Abbott. Anda juga berhak menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia

penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda, Abbott boleh menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal (data diawanamakan) di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang. Apabila kami telah menyahkenal, menggunakan nama samaran, menggabungkan dan/atau mengawanamakan data daripada data peribadi anda di Merlin.net, kami tidak akan cuba mengenal pasti semula mana-mana individu daripada data yang telah diawanamakan. Anda juga berhak mendapatkan sekatan pemprosesan daripada pengawal apabila anda mempertikaikan ketepatan data peribadi anda untuk tempoh masa yang membolehkan pengawal mengesahkan ketepatan data peribadi tersebut. Harap maklum bahawa pengawal boleh meminta apa-apa dokumen sokongan atau bukti yang diperlukan untuk mengesahkan permintaan kemas kini, pembetulan atau melengkapkan data peribadi.

+Serbia

Pengawal data peribadi anda untuk tujuan rawatan perubatan ialah doktor/klinik anda. Abbott Laboratories S.A., Bul. Mihajla Pupina 115d, 11070 Novi Beograd, Serbia ialah pengawal data peribadi untuk (1) menyediakan Aplikasi ini kepada anda; (2) mematuhi kewajipan undang-undang, termasuk yang berkaitan dengan keselamatan, kualiti dan peningkatan peranti perubatan; dan (3) menjalankan penyelidikan sebaik sahaja maklumat peribadi telah dinyahkenal, diberikan nama samaran, digabungkan dan/atau diawanamakan, supaya ia tidak mengenal pasti anda dengan nama. Kami menjalankan penyelidikan untuk memahami cara produk dan perkhidmatan kami digunakan, untuk mengukur prestasi dan keberkesanan, untuk menambah baik produk masa hadapan serta berkaitan dengan kajian bukti dunia sebenar.

Asas undang-undang bagi pemprosesan maklumat peribadi anda: Bahagian yang berkaitan daripada PERUNTUKAN KHUSUS NEGARA untuk EEA, Switzerland, UK dan Kepulauan Cayman dalam Dasar Privasi ini terpakai, dengan merujuk kepada "GDPR" dan "Kesatuan Eropah atau undang-undang negara" yang akan digantikan dengan "Akta Perlindungan Data Serbia (2018)".

Pemindahan data: Abbott tertakluk pada Akta Perlindungan Data Serbia (2018) dan maklumat yang dikumpul melalui Perkhidmatan akan dipindahkan ke dan disimpan di AS seperti yang diterangkan dalam bahagian bertajuk **+Pemindahan Maklumat Peribadi Rentas Sempadan**. Walaupun undang-undang privasi AS tidak setara dengan undang-undang Serbia, oleh sebab Abbott secara langsung tertakluk pada Akta Perlindungan Data Serbia (2018) untuk tujuan yang dinyatakan dalam bahagian bertajuk **+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott**, maklumat peribadi anda kekal dilindungi dengan mematuhi undang-undang tersebut. Apabila Abbott memproses data sebagai "pemproses" bagi pihak penyedia penjagaan kesihatan anda, Abbott memproses data peribadi tersebut di bawah arahan penyedia penjagaan kesihatan anda dan tertakluk pada kontrak kami dengan mereka.

Hak anda: Di samping hak yang dinyatakan dalam bahagian bertajuk **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda**, anda berhak membuat aduan dengan pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda jika anda mempunyai kebimbangan mengenai pemprosesan maklumat peribadi anda oleh Abbott.

+Singapura

Dengan menerima atau bersetuju dengan Notis Privasi ini, anda dianggap telah dimaklumkan dan telah secara jelas memberikan persetujuan kepada semua isi kandungan di dalam ini. Bagi pengguna bawah umur 13 tahun, Persetujuan mesti diberikan oleh ibu bapa atau penjaga mereka. Jika anda ingin memadamkan akaun Merlin.net anda, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda memadamkan akaun anda, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu mengekalkan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

Notis Privasi ini menetapkan maklumat mengenai pengumpulan, penggunaan, pendedahan kepada pihak ketiga, penyumberan luar pemprosesan dan pemindahan rentas sempadan bagi maklumat peribadi anda, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan, oleh Abbott berhubung dengan penyediaan Aplikasi dan Perkhidmatan. Semua kategori pemprosesan maklumat peribadi berikut, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan, diperlukan untuk penyediaan Aplikasi dan Perkhidmatan.

Anda boleh memberikan persetujuan anda secara kolektif kepada semua kategori persetujuan berikut dengan menerima atau bersetuju dengan Notis Privasi ini:

- Persetujuan untuk pengumpulan dan penggunaan maklumat peribadi, termasuk maklumat berkaitan dengan kesihatan, seperti yang dijelaskan dalam **+Pengumpulan dan Pemprosesan Maklumat Peribadi Anda, +Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Apabila Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda, +Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott, +Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain, +Penyelidikan**
- Persetujuan untuk pengumpulan dan penggunaan maklumat peribadi, seperti yang dijelaskan dalam **+Pengumpulan dan Pemprosesan Maklumat Peribadi Anda, +Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Apabila Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda, +Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott, +Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain, +Penyelidikan**
- Persetujuan untuk pemindahan rentas sempadan dan penyediaan data kesihatan (data sensitif) kepada pihak ketiga, seperti yang diterangkan dalam **+Penyimpanan Data, +Pendedahan Maklumat Peribadi oleh Kami, +Pemindahan Maklumat Peribadi Rentas Sempadan.**

Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda, Abbott akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

Ambil perhatian bahawa Kad Pengenalan Kebangsaan (K/P) dan nombor pengenalan kebangsaan lain seperti nombor sijil kelahiran, nombor pengenalan asing, nombor permit kerja dan nombor pasport hanya akan kami kumpulkan, gunakan atau dedahkan jika (a) pengumpulan, penggunaan atau pendedahan itu diperlukan di bawah undang-undang; atau (b) adalah perlu untuk mewujudkan atau mengesahkan identiti individu pada tahap ketepatan yang tinggi.

Sekiranya berlaku kejadian keselamatan yang berkaitan dengan maklumat peribadi anda, kami akan mengambil semua langkah yang diperlukan di bawah undang-undang perlindungan data Singapura untuk menangani kejadian tersebut dan kami mungkin melaporkan kejadian tersebut serta tindakan pemulihan kepada Suruhanjaya Perlindungan Data Peribadi sebagaimana yang diperlukan.

Pemindahan data: Maklumat yang dikumpulkan melalui Perkhidmatan akan dipindahkan ke dan disimpan di Amerika Syarikat. Sekiranya anda meminta sokongan teknikal, maklumat peribadi anda (termasuk data berkaitan dengan kesihatan) akan dapat diakses oleh pasukan penjagaan jauh kami di Amerika Syarikat, Sweden atau Malaysia. Abbott bercadang untuk menggunakan perjanjian pemindahan data yang menyediakan perlindungan yang mencukupi, seperti Klausula Kontrak Standard berhubung dengan pemindahan data rentas sempadan sedemikian.

Sekiranya anda mempunyai pertanyaan berkaitan dengan dasar privasi ini atau cara data peribadi anda diproses, sila hubungi: Pegawai Privasi Data di privacy@abbott.com.

+Afrika Selatan

Asas undang-undang bagi pemprosesan maklumat peribadi anda: Bahagian yang berkaitan daripada bahagian di atas **+EEA, UK, Kepulauan Cayman, Switzerland dan Thailand** dalam Dasar Privasi ini terpakai, dengan merujuk kepada "GDPR" dan "Kesatuan Eropah atau undang-undang negara" yang akan digantikan dengan "Akta 4 Perlindungan Maklumat Peribadi Afrika Selatan 2013)". Istilah "pengawal" dan "pemproses" yang digunakan dalam ini hendaklah dianggap bersamaan dengan istilah "pihak yang bertanggungjawab" dan "pengendali" seperti yang ditakrifkan dalam Akta Perlindungan Maklumat Peribadi 4 2013.

Anda berhak membuat aduan kepada Pengawal Selia Maklumat mengenai pemprosesan maklumat peribadi anda, dengan menghantar borang yang ditetapkan dengan menulis kepada POPIAComplaints@infoeregulator.org.za.

+Korea Selatan

DENGAN MENKLIK "TERIMA" ATAU "SETUJU", ANDA MEMBERI PERSETUJUAN YANG NYATA TERHADAP PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI ANDA TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN DENGAN KESIHATAN UNTUK TUJUAN YANG DINYATAKAN DALAM NOTIS INI DAN SEPerti YANG DITAMBAHKAN DALAM BAHAGIAN INI UNTUK PENGGUNA KOREA SELATAN. ANDA MEMAHAMI BAHAWA DENGAN MENKLIK "TERIMA" ATAU "SETUJU", ANDA JUGA MEMBERI PERSETUJUAN YANG JELAS KEPADA SETIAP PERSETUJUAN BERASINGAN DAN TAMBAHAN BAGI PEMROSESAN MAKLUMAT PERIBADI, TERMASUK MAKLUMAT BERKAITAN KESIHATAN, SEPerti YANG DINYATAKAN DALAM BAHAGIAN BERTAJUK "KOREA SELATAN" INI KAMI AKAN MEMPROSES MAKLUMAT PERIBADI MENURUT PERSETUJUAN TERSEBUT.

Bagi pengguna bawah umur 14 tahun, persetujuan mesti diberikan oleh penjaga mereka.

Setakat yang dibenarkan di bawah undang-undang yang terpakai, anda boleh menggunakan hak anda untuk membuat permintaan kepada Abbott untuk penelitian, pembetulan, pemadaman dan penggantungan pemprosesan maklumat peribadi anda dengan menulis surat, menghantar e-mel, serta apa-apa kaedah lain yang ditetapkan di bawah Artikel 41 (1) Dekri Penguatkuasaan Akta Perlindungan Maklumat Peribadi dan Abbott akan membalas sebarang permintaan sedemikian daripada anda dengan segera. Anda juga boleh menggunakan hak di atas dengan menghubungi Abbott di alamat yang dinyatakan dalam bahagian di bawah ini. Abbott akan mengesahkan sama ada apa-apa permintaan sedemikian dibuat oleh anda sebenarnya atau dibuat oleh wakil sah anda yang dilantik. Walau bagaimanapun, dengan syarat bahawa sekiranya penyedia penjagaan kesihatan anda bertanggungjawab untuk memproses maklumat peribadi anda, anda harus mengarahkan permintaan untuk melaksanakan hak terhadap maklumat peribadi anda kepada penyedia penjagaan kesihatan tersebut.

Peruntukan berikut "Untuk melaksanakan hak perlindungan data atau hak privasi anda, anda harus menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda pada mula-mulanya. Anda boleh membetulkan maklumat profil anda dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Kami tidak dapat membetulkan atau meminda sebarang bacaan daripada Peranti anda yang telah dimuat naik" dalam **+Cara Pengguna Individu Dapat Mengakses dan Membetulkan Maklumat Peribadi dan Hak Anda** tidak terpakai untuk pengguna di Korea Selatan.

Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda atau menggunakan mana-mana kaedah yang dinyatakan dalam bahagian bertajuk **+Hubungi Kami**. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda, Abbott akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan diawanamkan di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

Penyediaan Maklumat Peribadi kepada Pihak Ketiga

Penerima	Tujuan Penggunaan Penerima	Item Maklumat Peribadi untuk Disediakan	Tempoh Penyimpanan/Penggunaan Penerima
The healthcare provider of each patient/user	Tujuan yang dinyatakan dalam bahagian "+Penggunaan Maklumat Anda oleh Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda".	Item maklumat peribadi yang ditunjukkan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemprosesan Maklumat Peribadi Anda"	Sehingga tujuan pemprosesan telah selesai

Abbott Laboratories, 15900 Valley View Court, Sylmar, California 91342	Tujuan yang ditunjukkan dalam bahagian "+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott"	Item maklumat peribadi yang ditunjukkan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemrosesan Maklumat Peribadi Anda"	Untuk tempoh Abbott bertindak sebagai pemproses penyumberan luar
	Aduan dan kejadian buruk	Nama pelapor, maklumat tentang aduan atau kejadian	Sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang berkaitan dengan peranti perubatan
Abbott Medical (Malaysia) Sdn. Bhd. At 35, 1st Floor, Jalan Kelisa Emas 1, Tama Kelisa Emas, 13700 Seberang Java, Penang, Malaysia	Sokongan teknikal peringkat kedua dan/atau ketiga	Item tersebut disenaraikan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemrosesan Maklumat Peribadi Anda" seperti yang diperlukan untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal. Lihat bahagian "+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda" untuk mendapatkan maklumat lanjut.	Untuk tempoh Abbott bertindak sebagai pemproses penyumberan luar
Abbott Medical Sweden AB Isafjordsgatan 15, 164 07 Kista, Sweden (Business Office) Jarfalla, PO Box 7051, 164 07 Kista, Stockholm, Sweden (Registered Office)	Sokongan teknikal peringkat kedua dan/atau ketiga	Item tersebut disenaraikan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemrosesan Maklumat Peribadi Anda" seperti yang diperlukan untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal. Lihat bahagian "+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda" untuk mendapatkan maklumat lanjut	Untuk tempoh Abbott bertindak sebagai pemproses penyumberan luar
Abbott Medical Costa Rica Abbott Coyol Free Zone, Bldg #44B Alajuela, Costa Rica	Sokongan teknikal peringkat kedua dan/atau ketiga	Item tersebut disenaraikan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemrosesan Maklumat Peribadi Anda" seperti yang diperlukan untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal. Lihat bahagian	Untuk tempoh Abbott bertindak sebagai pemproses penyumberan luar

		+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda” untuk mendapatkan maklumat lanjut	
St. Jude Medical, LLC, 1 St. Jude Medical Dr., St. Paul, MN 55117, USA	Penyelidikan saintifik dan/atau klinikal	Data peribadi Diagregatkan, Dinyahkenal/Diberikan nama samaran. Lihat bahagian “+Penyelidikan” untuk mendapatkan maklumat lanjut	Tak tentu

(Rentas Sempadan) Penyumberan Luar Pemprosesan Maklumat Peribadi kepada Pihak Ketiga

Penerima	Tugas Penyumbahan Luar	Item Maklumat Peribadi untuk Dipindahkan	Negara Tempat Maklumat Peribadi Dipindahkan	Tarikh/Masa Pemindahan	Kaedah Pemindahan	Tujuan Penggunaan dan Tempoh Penyimpanan/Penggunaan Penerima
Abbott Medical (Malaysia) Sdn. Bhd. At 35, 1st Floor, Jalan Kelisa Emas 1, Tama Kelisa Emas, 13700 Seberang Java, Penang, Malaysia	Sokongan teknikal peringkat kedua dan/atau ketiga	Item tersebut disenaraikan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemprosesan Maklumat Peribadi Anda" seperti yang diperlukan untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal. Lihat bahagian "+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda" untuk mendapatkan maklumat lanjut	Malaysia	Seperti yang dikehendaki untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal	VPN selamat	Sehingga tugas penyumberan luar telah selesai dan kontrak penyumberan luar telah tamat

<p>Abbott Medical Sweden AB, Isafjordsgatan 15, 164 07 Kista, Sweden (Business Office) Jarfalla, PO Box 7051, 164 07 Kista, Stockholm, Sweden (Registered Office)</p>	<p>Sokongan teknikal peringkat kedua dan/atau ketiga</p>	<p>Item tersebut disenaraikan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemrosesan Maklumat Peribadi Anda" seperti yang diperlukan untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal. Lihat bahagian "+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda" untuk mendapatkan maklumat lanjut</p>	<p>Sweden</p>	<p>Seperti yang dikehendaki untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal</p>	<p>VPN selamat</p>	<p>Sehingga tugas penyumberan luar telah selesai dan kontrak penyumberan luar telah tamat</p>
<p>Abbott Medical Costa Rica Abbott Coyol Free Zone, Bldg #44B Alajuuela, Costa Rica</p>	<p>Sokongan teknikal peringkat kedua dan/atau ketiga</p>	<p>Item tersebut disenaraikan dalam bahagian "+Pengumpulan dan Pemrosesan Maklumat Peribadi Anda" seperti yang diperlukan untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal. Lihat bahagian "+Akses Abbott kepada Maklumat Peribadi Semasa Menyediakan Perkhidmatan</p>	<p>Costa Rica</p>	<p>Seperti yang dikehendaki untuk menyelesaikan isu sokongan teknikal</p>	<p>VPN selamat</p>	<p>Sehingga tugas penyumberan luar telah selesai dan kontrak penyumberan luar telah tamat</p>

		kepada Penyedia Penjagaan Kesihatan Anda” untuk mendapatkan maklumat lanjut				
St. Jude Medical, LLC 1 St. Jude Medical Dr., St. Paul, MN 55117, USA	Penyelidikan saintifik dan/atau klinikal	Data peribadi Diagregatkan, Dinyahkenal/ Diberikan nama samaran. Lihat bahagian “+Penyelidikan” untuk mendapatkan maklumat lanjut	USA	Seperti yang dikehendaki untuk penyelidikan saintifik dan/atau klinikal	VPN selamat	Tak tentu

Selepas tempoh penyimpanan, kami akan memusnahkan maklumat peribadi anda seperti yang dinyatakan di bawah:

Proses Pemusnahan: Kami memilih maklumat peribadi untuk dimusnahkan dan memusnahkan maklumat peribadi dengan kelulusan Pegawai Perlindungan Data ("DPO").

Kaedah Pemusnahan: Kami memusnahkan maklumat peribadi yang direkodkan dan disimpan dalam bentuk fail elektronik dengan menggunakan kaedah teknikal (cth., format tahap rendah) yang memastikan rekod tidak boleh dihasilkan semula, manakala maklumat peribadi dan disimpan dalam bentuk dokumen kertas hendaklah dicincang atau dibakar.

Syarikat gabungan Abbott tempatan

Jika anda mempunyai apa-apa soalan dan aduan berkaitan pemprosesan maklumat peribadi, anda boleh menghubungi kami di: Abbott Korea Ltd., Samtan Bldg., 5th Floor, 421 YoungDong-Daero, Kangnam-Ku, Seoul 135-846 Korea atau anda boleh menghantar e-mel kepada kami di: privacy@abbott.com

Persetujuan Tambahan untuk Pengumpulan, Penggunaan dan Penyediaan Maklumat Peribadi untuk Korea Selatan

1. Saya memahami bahawa Abbott akan mengumpul dan menggunakan maklumat peribadi saya yang dinyatakan dalam **+Pengumpulan dan Pemprosesan Maklumat Peribadi Anda** untuk tujuan yang dinyatakan dalam **+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott** untuk tempoh yang diperlukan bagi mencapai setiap tujuan tersebut tetapi tidak lebih daripada 7 tahun (melainkan tempoh penyimpanan dan penggunaan yang lebih lama diperlukan di bawah undang-undang). Saya memahami bahawa saya tidak akan dapat menerima Aplikasi dan Perkhidmatan jika saya memilih untuk tidak bersetuju dengan pemprosesan maklumat peribadi saya seperti yang diterangkan di atas.
2. Saya memahami bahawa Abbott akan mengumpul dan menggunakan maklumat sensitif saya yang berkaitan dengan kesihatan, bangsa, ubat-ubatan, kemasukan ke hospital, diagnosis, tarikh rawatan dan penghantaran serta keadaan jantung untuk tujuan yang dinyatakan dalam **+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott** untuk tempoh yang diperlukan bagi mencapai setiap tujuan tersebut tetapi tidak lebih daripada 7 tahun (melainkan tempoh penyimpanan dan penggunaan yang lebih lama diperlukan di bawah undang-undang). Saya memahami bahawa saya tidak akan dapat menerima Aplikasi dan Perkhidmatan jika saya memilih untuk tidak bersetuju dengan pemprosesan maklumat sensitif saya seperti yang diterangkan di atas.

3. Saya memahami bahawa Abbott akan mengumpul dan menggunakan maklumat peribadi saya yang dinyatakan dalam **+Pengumpulan dan Pemprosesan Maklumat Peribadi Anda** untuk tujuan yang dinyatakan dalam **+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott** dan ditambahkan dengan jadual yang bertajuk "Penyediaan Maklumat Peribadi kepada Pihak Ketiga" di atas. Saya memahami bahawa saya tidak akan dapat menerima Aplikasi dan Perkhidmatan jika saya memilih untuk tidak bersetuju dengan pemprosesan maklumat peribadi saya seperti yang diterangkan di atas.
4. Saya memahami bahawa Abbott akan mengumpul dan menggunakan maklumat tentang maklumat Peranti saya dan maklumat tentang prestasi Peranti dan memberikan Maklumat Peribadi saya kepada Pihak Ketiga seperti yang dinyatakan dalam jadual di atas yang bertajuk "Penyediaan Maklumat Peribadi kepada Pihak Ketiga" di atas. Saya memahami bahawa saya tidak akan dapat menerima Aplikasi dan Perkhidmatan jika saya memilih untuk tidak bersetuju dengan pemprosesan maklumat sensitif saya seperti yang diterangkan di atas.
5. Saya memahami bahawa Abbott akan mengumpul dan menggunakan maklumat sensitif saya yang berkaitan dengan kesihatan, bangsa, ubat-ubatan, kemasukan ke hospital, diagnosis, tarikh rawatan dan penghantaran serta keadaan jantung dan memberikan Maklumat Peribadi saya kepada Pihak Ketiga seperti yang dinyatakan dalam jadual di atas yang bertajuk "Penyediaan Maklumat Peribadi kepada Pihak Ketiga" di atas. Saya memahami bahawa saya tidak akan dapat menerima Aplikasi dan Perkhidmatan jika saya memilih untuk tidak bersetuju dengan pemprosesan maklumat sensitif saya seperti yang diterangkan di atas.

+Taiwan

Jika anda tidak bersetuju atau memilih untuk tidak memberikan maklumat peribadi anda, kami mungkin tidak dapat menyediakan Perkhidmatan atau hanya dapat menyediakan Perkhidmatan yang terhad kepada anda.

+Thailand

"PDPA" merujuk kepada Akta Perlindungan Data Peribadi B.E. 2562 (A.D. 2019), sebagaimana yang dipinda dari semasa ke semasa dan peraturan serta arahan dan keperluan kerajaan yang berkaitan.

Privasi Kanak-kanak: Kanak-kanak boleh didaftarkan di Merlin.net oleh penyedia penjagaan kesihatan, dengan syarat bahawa persetujuan daripada ibu bapa atau penjaga kanak-kanak di bawah umur 10 tahun yang sah mesti diperolehi dengan sewajarnya, dan untuk kanak-kanak yang berumur lebih daripada 10 tahun tetapi tidak melebihi 20 tahun, melainkan kanak-kanak tersebut telah berkahwin secara sah atau dibenarkan di bawah undang-undang yang berkenaan, persetujuan daripada kedua-dua kanak-kanak itu dan ibu bapa atau penjaganya yang sah mesti diperolehi dengan sewajarnya.

Pemindahan Rentas Sempadan: Untuk mengesahkan eksport Data Peribadi yang berasal dari Thailand di bawah Undang-undang Perlindungan Data yang berkenaan, Abbott telah mengambil langkah yang berpatutan untuk menandatangani perjanjian pemindahan data yang bersesuaian dengan penyedia penjagaan kesihatan anda.

Hak Anda: Menurut PDPA dan tertakluk pada keberkesanannya, anda berhak mendapat pelbagai hak berhubung dengan Maklumat Peribadi anda iaitu: (i) untuk meminta akses atau mendapatkan salinan maklumat peribadi yang dipegang tentang anda atau untuk meminta pendedahan sumber maklumat peribadi anda yang anda tidak bersetuju; (ii) untuk mendapatkan maklumat peribadi anda dalam format yang boleh digunakan dan boleh dibaca oleh alatan atau peralatan automatik, jika berkenaan, atau untuk meminta agar maklumat peribadi anda dalam format sedemikian dihantar kepada pengawal lain; (iii) untuk membantah pemprosesan maklumat peribadi anda; (iv) untuk maklumat peribadi anda dipadamkan, dimusnahkan atau dinyahkenal; (v) untuk meminta agar pemprosesan maklumat peribadi anda digantung; (vi) untuk membolehkan sebarang maklumat tidak tepat atau tidak lengkap yang berkaitan dengan anda, dibetulkan atau dikemas kini; (vii) apabila pemprosesan maklumat peribadi anda bergantung pada persetujuan sebagai asas undang-undang, anda berhak menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa; dan (viii) untuk membuat aduan tentang cara maklumat peribadi anda diproses dengan pihak berkuasa perlindungan data tempatan anda, Suruhanjaya Perlindungan Data Peribadi.

Permintaan anda untuk melaksanakan mana-mana hak terhadap data peribadi anda yang diterangkan di atas adalah tertakluk pada pengehadan dan syarat PDPA.

Jika anda tidak memberikan data peribadi anda kepada kami, kami mungkin tidak dapat menyediakan Perkhidmatan kami kepada anda atau melaksanakan kewajipan kami di bawah perjanjian antara anda dengan kami.

Hubungi Kami: Untuk apa-apa pertanyaan atau kebimbangan mengenai Notis Privasi ini atau jika anda ingin melaksanakan mana-mana hak anda terhadap data peribadi anda, sila hubungi kami menggunakan butiran hubungan di atas. Pegawai perlindungan data kami dan wakil tempatan kami boleh dihubungi di privacy@abbott.com.

+Turkiye

Pengawal data peribadi anda untuk tujuan rawatan perubatan ialah klinik/penyedia penjagaan kesihatan anda. ST JUDE MEDICAL TURKEY MEDİKAL ÜRÜNLER TİCARET LİMİTED ŞİRKETİ Icerenkoy Mahallesi Umut Sokak No:10-12, Quick Tower K:6 Atasehir, Istanbul, Turkey ialah pengawal data peribadi untuk (1) menyediakan Aplikasi ini kepada anda; (2) mematuhi kewajipan undang-undang, termasuk yang berkaitan dengan keselamatan, kualiti dan peningkatan peranti perubatan; dan (3) menjalankan penyelidikan setelah maklumat peribadi dinyahkenal, diberikan nama samaran, digabungkan dan/atau diawanamkan, supaya maklumat itu tidak mengenal pasti anda melalui nama.

Dalam rangka kerja ini, data peribadi anda boleh diproses dan dipindahkan berdasarkan prinsip yang dinyatakan dalam Artikel 4 (2) Undang-undang No. 6698 mengenai Perlindungan Data Peribadi ("LPPD"), dengan mendapatkan persetujuan jelas anda atau atas kehadiran sebab-sebab yang dinyatakan dalam Artikel 5/2 (c) "Terdapat keperluan untuk memproses data peribadi kepunyaan pihak-pihak dalam kontrak, dengan syarat data tersebut berkaitan secara langsung dengan penubuhan atau pelaksanaan kontrak", atau Artikel 5/2 (ç) "Perkara ini wajib untuk pengawal data, dengan syarat tindakan tersebut tidak membahayakan hak asasi dan kebebasan orang yang berkenaan." atau tanpa mendapat persetujuan yang jelas seperti yang dinyatakan dalam Artikel 6(3).

Jika anda ialah ibu bapa/penjaga yang mencipta akaun untuk digunakan oleh kanak-kanak atau menggunakan Aplikasi dan akaun sistem untuk manfaat kanak-kanak, anda juga mesti memberikan persetujuan yang jelas terlebih dahulu untuk maklumat peribadi sensitif anak anda, untuk dikumpulkan, diproses dan digunakan melalui Aplikasi dan Merlin.net serta persetujuan yang jelas daripada anda untuk pemindahan data peribadi anak anda ke luar Turkiye.

Data peribadi anda akan dipindahkan ke luar Turkiye dan persetujuan jelas anda terhadap pemindahan tersebut akan diperlukan sebelum perkhidmatan dimulakan.

Abbott berhak mengenakan bayaran ke atas tarif yuran yang ditentukan oleh Lembaga Perlindungan Data Peribadi jika anda mengemukakan permintaan mengenai hak anda.

Untuk apa-apa pertanyaan atau kebimbangan mengenai Notis Privasi ini atau jika anda ingin melaksanakan mana-mana hak anda terhadap data peribadi anda, sila hubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Abbott boleh dihubungi dengan [mengklik di sini](#) atau di privacy@abbott.com.

+Ukraine

Persetujuan anda diperlukan untuk Abbott memproses maklumat peribadi anda kecuali apabila kami berbuat demikian untuk kami mematuhi kewajipan undang-undang seperti yang diterangkan dalam **+Peranti Perubatan dan Keperluan Undang-undang lain**. Dengan menerima terma Notis Privasi ini, anda dianggap telah memberikan persetujuan terhadap pemrosesan maklumat peribadi anda seperti yang dijelaskan di dalam ini. Sekiranya anda ingin **memadamkan maklumat anda daripada Merlin.net**, anda boleh berbuat demikian dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda. Harap maklum bahawa jika anda meminta penyedia penjagaan kesihatan atau klinik anda untuk memadamkan maklumat anda daripada Merlin.net, kami akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

+Emiriah Arab Bersatu ("UAE")

Abbott telah memasukkan perlindungan yang sesuai ke dalam kontraknya dengan pihak-pihak (termasuk anggota gabungan Abbott) yang terletak di luar UAE yang mungkin berkongsi data peribadi anda seperti yang diterangkan dalam Dasar Privasi ini (lihat **+Penyimpanan Data, +Pendedahan Maklumat Peribadi oleh Kami dan +Pemindahan Maklumat Peribadi Rentas Sempadan**) untuk memastikan bahawa data peribadi anda diproses selaras dengan undang-undang perlindungan data yang berkenaan, termasuk yang berkuat kuasa di UAE dari semasa ke semasa.

Jika dan setakat mana Abbott memerlukan persetujuan anda untuk melaksanakan aktiviti pemrosesan yang kami lakukan sebagai pengawal (lihat **+Penggunaan Maklumat Peribadi Anda oleh Abbott**), dengan mengklik "terima atau "setuju" anda **memberikan persetujuan jelas terhadap pengumpulan, penyimpanan, penggunaan dan pendedahan maklumat peribadi anda seperti yang diterangkan dalam Notis Privasi ini**. Apabila Abbott bergantung pada persetujuan anda untuk memproses data peribadi anda, anda boleh membatalkan persetujuan anda pada bila-bila masa tetapi hal ini boleh menjejaskan keupayaan anda untuk terus menggunakan Perkhidmatan kami.

+United Kingdom

Anggota gabungan Abbott tempatan anda ialah Abbott Medical U.K. Limited, Elder, Central Boulevard, Blythe Valley Park, Solihull, B90 8AJ, UK.

+AMERIKA SYARIKAT

Abbott beroperasi sebagai sekutu perniagaan kepada penyedia penjagaan kesihatan anda dalam menyediakan Aplikasi ini kepada anda bersesuaian dengan Akta Kebolehalihan dan Kebertanggungjawaban Insurans Kesihatan serta peraturan perlaksanaannya (secara kolektif "HIPAA"). Sebagai hasilnya, maklumat peribadi, termasuk maklumat yang berkaitan dengan kesihatan, yang dikumpul melalui Aplikasi ini dikawal di bawah HIPAA dan kami mungkin menggunakan dan mendedahkan maklumat peribadi anda, bersesuaian dengan kewajipan sekutu perniagaan kami dan seperti yang digariskan dalam Notis dan Persetujuan Privasi ini.

+California

Kod Sipil California Seksyen 1798.83 membenarkan penduduk Negeri California untuk meminta daripada perniagaan tertentu yang penduduk California itu sudah pun mempunyai hubungan perniagaan, senarai semua pihak ketiga yang perniagaan tersebut, dalam tahun kalendar sebelumnya, telah mendedahkan maklumat tertentu yang boleh dikenal pasti secara peribadi bagi tujuan pemasaran langsung. Abbott diminta untuk menjawab permintaan pelanggan hanya sekali sepanjang mana-mana tahun kalendar. Untuk membuat permintaan sedemikian, anda harus menghantar surat kepada Privacy Officer, Abbott, One St. Jude Medical Drive, St. Paul, MN 55117. Dalam permintaan anda, sila buktikan bahawa anda merupakan penduduk California dan memberikan maklumat alamat California terkini supaya kami dapat memberikan maklum balas. Harap maklum bahawa tidak semua perkongsian maklumat dilindungi di bawah keperluan Hak Privasi California dan hanya perkongsian maklumat yang dilindungi akan disertakan dalam respons kami.

Sekiranya anda mempunyai apa-apa pertanyaan mengenai pematuhan Abbott terhadap Akta Privasi Pengguna California (CCPA) dan hak anda di bawah CCPA, sila lawati <https://www.abbott.com/privacy-policy.html>.

+Vietnam

Dengan menerima atau bersetuju dengan Notis Privasi ini, anda dianggap telah dimaklumkan dan telah secara jelas memberikan persetujuan kepada semua isi kandungan di dalam ini. Bagi pengguna bawah umur 7 tahun, Persetujuan mesti diberikan oleh ibu bapa atau penjaga mereka. Bagi pengguna yang berumur 7 hingga 15 tahun, Persetujuan mesti diberikan oleh pengguna dan ibu bapa atau penjaga mereka.

Anda boleh menarik balik persetujuan anda pada bila-bila masa dengan menghubungi penyedia penjagaan kesihatan anda. Harap maklum bahawa jika anda menarik balik persetujuan, tindakan ini akan memberi kesan pada keupayaan penyedia penjagaan kesihatan anda memantau peranti anda secara jauh dan mungkin mempengaruhi rawatan anda. Sekiranya anda menarik balik persetujuan anda, Abbott akan menyimpan maklumat yang digabungkan dan dinyahkenal di samping mungkin perlu menyimpan maklumat peribadi tertentu sebagaimana yang diperlukan di bawah undang-undang.

NOTIS PRIVASI TAMAT – NOTIS PRIVASI INI ADALAH UNTUK TUJUAN MENDEDAHKAN KEPADA ANDA CARA DATA PERIBADI ANDA DIGUNAKAN DAN DIPROSES OLEH ABBOTT. INI BUKAN PERJANJIAN DAN TIDAK MEMBENTUK SEBAHAGIAN DARIPADA PERJANJIAN LESEN PENGGUNA AKHIR YANG BERIKUT.